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 משרד המשפטים 

 )פלילי(  צפוןפרקליטות מחוז 

 

 תאריך:          

 

    

 505930/15 פל"א   תיק פמ"צ –חוות דעת 
  

 תאריך לידה  ים החשוד שמות

 5.6.95 מוחמד עומר בדר חסן  

 17.1.92   אחמד סעאידה

 

 : מועד האירוע

   :תמצית האירוע

  

   סעיפי חקיקה: 

סעיף   .1 לפי  זר  סוכן  עם  וסודות  24מגע  חוץ  יחסי  המדינה,  )בטחון  העונשין  לחוק  )א( 

 .  1957 –תשי"ז , רשמיים(

   1977  –)א( לחוק העונשין, תשל"ז 144רכישה/החזקת נשק שלא כדין  לפי סעיף  .2

   1977 –( לחוק העונשין, תשל"ז 1)א()499לפי סעיף  קשירת קשר לביצוע פשע .3

_____________________________________________________ _____ 

 

 :  תמצית הראיות בתיק

 הודעות: 

 : 07:50שעה  -22.11.15מוחמד עומר בדר חסן מיום  -שב"כ   זכ"ד מחקירת .1

מעי. הנדון הכחיש וטען כי לא עשה דבר. נאמר לנדון כי הוא עצור ע"ר מידע מוצק וחד מש

 ראשונית לרבות מידע מפליל אודות הנדון. נאמר   מר לו כי חברו עצור גם ומוסר גרסה נא

מסר   דודתו.  בן  באחמד,  המדובר  כי  אמר.  לו  מה  ושאל  הטוב  חברו  זהו  אמר כי  הנדון 

אמר שהוא רוצה  שאין לו נגיעה לאמל"ח וכי מצבו הכלכלי לא מאפשר לו לרכוש אמל"ח.  

 לשמוע מחברו אחמד את הדברים שהשב"כ טוען שהוא מספר בחקירתו.  
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 : 20:10שעה  -22.11.15 מוחמד עומר בדר חסן מיום -שב"כ   זכ"ד מחקירת .2

פשוט   הלא  חייו  סיפור  את  וסיפר  המדינה  ביטחון  כנגד  דבר  עשה  לא  כי  מסר  הנדון 

פיגוע.  לדבריו.   לבצע  שלו  הרצון  אודות  הזה  המידע  את  לשב"כ  יש  מאיפה  שאל  הנדון 

נאמר לו  נאמר לו שחברו אחמד מוסר גרסה מפורטת וזה מספיק. שאל מה אחמד אומר.  

אמר שהוא  ן שאל אם מדובר באשת אביו: פרחה ומסר פרטים לגבי בחורה. הנדו   הואכי  

כי היא  וא מתכוון לצאת מהבית ולא לחזור, עוד סיפר  כי ה  לה   רב איתה לאחרונה ואמר

אחמד   של  לאימו  שאהתקשרה  לה  והואואמרה  משהו  חמד  לעשות  שלא .  רוצים  אמר 

אחמד   עם  ביחד  לטייל  שיצא  אמר  כך.  חשבו  מדוע  יודע  לא  והוא  פיגוע  לבצע  התכוון 

   בתורכיה.  

 

 : 08:45שעה  -23.11.15מוחמד עומר בדר חסן מיום  -שב"כ   זכ"ד מחקירת .3

עם אישה שנים התחתן    5לפני  שנה ו  15לפני  הנדון סיפר כי אביו התגרש מאמו של הנדון  

וכל    מסר כי מבין אחיו ואחיותיו הוא היחיד שמדבר עם אשת אביורחה.  חדשה ששמה פ

לומד  כיום  שאר מסוכסכים עמה.  ה ישן אצל אביו במשהד.  בריינה, לעיתים  גר עם אמו 

יה ולא התכוון  מסר כי יצא לחופשה בתורכמכחיש מעורבותו בעבירות בטחון.  בטכניון.  

  טחון המדינה בעתיד. יאומר שהוא לא מתכוון לעסוק בטרור ולפגוע בב . לצאת לסוריה

 

 :13:40 – 23.11.15מיום  מוחמד עומר בדר חסן -  שב"כ זכ"ד מחקירת .4

נאמר לנדון כי שותפו לפעילות, אחמד סעאידה סיפר את כל האמת אודות פעילותו וכעת  

מוסר את עדותו במשטרה. ביקש לראות את אחמד. מסר שלאחר שיראה את אחמד יספר  

זה ראה את אחמד בחדר החקירה כשהוא מוסר עדות משטרתית   את כל האמת. בשלב 

. סיפר על נסיבות חייו  מסר כי יצא מהארץ לטורקיה בכוונה לא לחזורוזיהה אותו. הנדון  

הקשות ועל היחס בין אחיו ואביו, מאז גירושיו של אביו מאמו. סיפר שרב עם אחיו לפני  

מסר שרצה להגיע בסופו של דבר לסוריה   .יצא כי נמאס לו מהחייםשיצא לטורקיה וכי  

. מסר כי לא היה בקשר עם איש, ורק לאחר  כדי שהוא ואחמד סעאידה יצטרפו לדאעש

כי   הבין  לטורקיה  בקשרשהגיע  עמד  בארץ,  אחמד  היה  כאשר  מסוריה,  עוד  אדם   עם 

לבצע פיגוע. לאחר    תבטא בפני אשתו של אביו על כוונהאינו זוכר את שמו. אמר שלא הש

 שהבין כי עליו למסור פרטים מדויקים, מסר הנדון את הגרסא הבאה:  

 הנדון שמע על אנשים רבים אשר יצאו לסוריה דרך טורקיה, כמפורט להלן:   .א

צפורי .1 אל  מצעב  והצטרף  אבו  לסוריה  יצא  שחאדה,  ממשפחת  נצרת,  תושב   ,

 לדאעש.  

 , תושב נצרת, יצא לסוריה ונמצא עדכנית עם כוחות דאעש.  מצטפא סעדי .2

 , תושב נצרת, היה בסוריה ושמע כי חזר לארץ.   אדם אשר נקטעה ידו .3

נהג לשוחח על המתרחש בסוריה ועל  , והנדון צפה בסרטוני דאעש רבים באינטרנט .ב

עם   שראה  סעאידההסרטונים  כבן  אחמד  עובד  23,  גאנם,  אל  אום  תושב   ,

 בסופרמרקט, ויש לו רק אחיות.  

כוחות   .ג לצד  להילחם  במטרה  לסוריה  לצאת  בכוונתו  כי  לנדון  אמר  סעאידה  אחמד 

 דעאש. הנדון סירב בשלב זה להצעה. 
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הוא הסתכסך עם אחיו ועם בני משפחתו, וזאת ע"ר בעיות כתוצאה מגירושי אביו את  .ד

הנדון.   של  כךאימו  ולהצטרף ,  בעקבות  הארץ  את  לעזוב  ברצונו  כי  הנדון  החליט 

 לאחמד וביחד לצאת לסוריה ולהצטרף לדאעש. 

לתורכ   22.5.15בתאריך   .ה טיסה  כרטיס  אחמד  קנה  למשרד  לערך,  עמו  הלך  הנדון  יה. 

המלון   שם  בנפרד.  אחמד  הזמין  המלון  את  הכרטיס.  את  לקנות  באכסאל  התיירות 

 "בלו ראונד".      

מכן,   .ו לאחר  לתורכ  24.5.15יום  טיסה  כרטיס  הנדון  גם  קנה  משרד לערך,  באותו  יה 

חדר זוגי והשניים קבעו כי הנדון  כבר  תיירות ולא הזמין מלון מכיוון שאחמד הזמין  

 ישלם רק על הארוחה.  

בטורקיה,   .ז שנחתו  סורייםלאחר  גורמים  עם  קשר  שיצרו  אומר  יצאו   הנדון  לא  אך 

 בפועל לסוריה. הנדון פירט: 

 טסו השניים לטורקיה ונחתו בשדה התעופה 'צפיא' באיסטנבול.   25.5.15ביום  .1

בנסיעה,   האוטובוסים.  תחנת  לעבר  במונית  השניים  נסעו  עם  משם  דיבר  אחמד 

 , בעל חנות סופר.  באדם סורי. אחמד מסר לו שמדובר אדם אחר בטלפון

 . בשלב זה הבין הנדון כי אחמד היה איתו בקשר עוד מהארץ

בתחנת האוטובוס רכשו השניים כרטיס כיוון אחד לעיירה ענתאב. לאחר מספר  

בסביבות   כ 16:00שעות,  הנסיעה, שארכה  במהלך  אוטובוס.  על  עלו  שעות,    15-, 

עצמם   שהציגו  דתית  לא  חזות  בעלי  אנשים  שני  הנדון  אל  ניגשו  עצירה,  בעת 

במהלך   הטלפון  את  והטעין  מטען  מהם  ביקש  והוא  מצית  ביקשו  הם  מסוריה. 

בוואטס אפ  אחמד הנסיעה.   בעל החנות  לנדון תמונה שבעל  וה  התכתב עם  ראה 

אחמד סיפר לנדון החנות שלח: 'סלפי' של בעל החנות בחנות שלו עם אדם נוסף.  

לסוריה להיכנס  להם  לסייע  שיכולים  סוריה  בתושבי  מדובר  החנות  כי  בעל   .

.  פליט סורי במקור מהעיר חאלב , 25, בן 'צבחי' קישר את השניים אל אדם בשם

כרגע תושב ענתאב, בעל חנות מחשבים. הוא היה אמור לפגוש אותם בענתאב עם  

החנות   בעל  לשם.  צבחיהגעתם  של  הטלפון  מספר  את  לאחמד  למחרת,  שלח   .

ומשם הלכו למסעדה    , פגשו את צבחיכאשר הגיעו הנדון ואחמד לעיירה ענתאב

שעות ושוחחו   4שם ישבו  ,  הלכו לחנות המחשבים של צבחי. לאחר מכן  סורית

בשלב זה אבל    להיכנס לסוריההייתה    התכנית המקורית.  אודות המצב בסוריה

מאחר והנדון שמע מאחיו כי אביו מאושפז בביה"ח, החליט לחזור לארץ. השניים  

בתאריך   לאיסטנבול.  כי    28.5.15חזרו  אמר  הנדון  לישראל.  השניים  חזרו  לערך 

גרוע   כלכלי  מצב  על  סיפר  הנדון  אביו.  לאשת  פיגוע  לבצע  בכוונתו  כי  אמר  לא 

משהו   לעשות  עלול  הוא  וכי  מהחיים  לו  נמאס  כי  משפחתו  חשבה  שבעקבותיו 

ולפגוע בעצמו. ביום שבת לפני מעצרו, חזר הנדון מביקור משפחתו בג'נין ובדרך  

שלח לו אחמד הודעות בוואטסאפ ושאל אותו למי אמר כי בכוונתם לבצע פיגוע.  

מכן אמר אחמד   בשיחה לאחר  ענה.  לא  זה  אל אחמד אבל  ניסה להתקשר  הוא 

לנדון כי אימו של אחמד אמרה לו שפארחה, אשת אבי הנדון פוחדת כי השניים  

 יעשו משהו. הנדון אמר שלא דיבר עם פארחה.  
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 :24.11.15מיום  מוחמד עומר בדר חסן -שב"כ   זכ"ד מחקירת .5

 .  26.11.15נאמר לנדון כי מניעת המפגש שלו עם עו"ד הוארכה עד ליום 

 

 :07:45שעה   -22.11.15מיום  סעאידהאחמד   –שב"כ  זכ"ד מחקירת .6

נאמר לנדון כי הוא עצור לאור מעורבותו בפעילות ביטחונית. הנדון הכחיש את הדברים. 

חסן,    חמדו , תושב אום אל גאנם והשני: מ23, בן  ר סעאידהסח'  מסר כי יש לו שני חברים

₪, נסע לכפר תבור, קנה בירות וחזר   400הנדון סיפר כי אתמול לקח מאמו  , רווק.  21כבן  

סח'ר   חברו  את  פגש  שם  חשישלכפר,  ביחד  כן  ועישנו  כמו  דאעש  .  של  בסרטונים  צפו 

סיפר כי בן דודתו מחמד  . ואמר כי זה מה שהם עושים כשהם משתכרים ומעשנים סמים

חסן אדם לא יציב וכשהוא לא מקבל תשומת לב הוא אומר שטויות כמו שבא לו לעשות  

מו של מחמד ביקשה אפיגועים. מספר כי ביום שישי/שבת הוא התקשר למחמד לאחר ש

זה.   את  לעשות  רוצה  ממנו  הוא  כי  התבטא  שכן  שטויות  לדבר  להפסיק  לו  אמר  הוא 

סיפר כי לפני  לעשות פיגוע. הנדון אמר כי ייתכן ושיחה זו הוקלטה במכשיר הנייד שלו.  

סיפר כי    .כשנה היה יחד עם מחמד חסן וכי הם תכננו לצאת לסוריה ולהצטרף לדאעש

בפייסבוק בשם   לו חבר  כך  וטורקיה    תושב סוריה ,  צבחי טחאןיש  על  איתו היה בקשר 

חסן מחמד  עם  יחד  לסוריה  לצאת  רוצה  ביחד  שהוא  כי  מספר  מחמד  .  חבילת  עם  סגרו 

נסעו  בתורכיה  נופש ומשם  המרכזית  לתחנה  במונית  נסעו  לאיסטנבול,  כשהגיעו   .

כ במשך  הגב  12-באוטובוס  לעיר  בשם  שעות  סוריה  עם  טורקיה  של  במהלך  ול  ענתאב. 

אותו   6אייפון    באותה התקופה היה לומסר כי  בחי בוואטס אפ.  והנסיעה התכתבו עם צ

לחברו הנדון  מכר  בעיר.  בקניון  פלאפונים  חנות  שלו  צבחי  את  פגשו  לענתאב  כשהגיעו   .

צבחי   כי  למבריחמספר  אותם  לחבר  צריך  בטורקיה  אולם    היה  שהו  שבה  בתקופה 

ולכן  התנהלו   יומייםבחירות  להמתין  שוטר  נאלצו  בנוכחות  הנדון  של  משפחתו  בני   .

ומוחמד   הנדון  החוק.  על  עוברים  הם  כי  ולמוחמד  לנדון  שמסר  אליו  קיבלו התקשרו 

כי  .  הנדון אמר כי הוא ירה לפני שנתיים באמל"ח בכפר.  החלטה משותפת לחזור מסר 

סעאידהחברו   כדורים   היתם  מס'  ירה  הוא  וכי  שלו  הרובה  את  לו  הביא  בצבא,  חייל 

לפני שבועיים שוחח עם מוחמד שאמר  סיפר כי  באוויר. מכחיש קשרים נוספים לאמל"ח.  

   . לו כי באם היה לו נשק, היה נלחם לטובת אלאקצא

 סיפר כי הם לא עשו כלום בפועל.  

 

 :13:50שעה   -22.11.15מיום  אחמד סעאידה  –שב"כ  זכ"ד מחקירת .7

בגללו עצור  כי הוא  ואמר  חסן  לא מזמן  הנדון קילל את מוחמד  כי  סיפר  אליו  .  התקשר 

צעק  בחיוב,  שהשיב  ולאחר  בצרפת  הפיגוע  על  שמע  הוא  אם  אותו  ושאל  חסן  מוחמד 

הנדון אמר שזה היה בהלצה. הנדון  .  כמי שמרוצה מהעניין הזה  "אללה אכבר"מוחמד  

פרחה, שסיפרה    –סיפר כי ביום שישי אמא שלו הייתה אצל אשתו של אבא של מוחמד  

אימו של הנדון שאלה אותו לאחר מכן  לאמא שלו שמוחמד רוצה לעשות פיגוע עם הנדון.  

בנושא   לעשות  רוצה  הוא  מה  אותו  ושאל  למוחמד  התקשר  הנדון  מוחמד.  עם  למעשיו 

אל  הפיגוע.   הגיע  כי  סיפר  טחאןהנדון  בחג    צבחי  ארצה,  שחזר  ולאחר  מהפייסבוק 

הודעה  האחרון,   צבחי  לו  עמו שלח  ייצור  ושלא  תודה  מסרון  לו  שלח  וזה  שמח  חג  של 

  . מסר כי מספרו של צובחי רשום בפלא הנייד שלו תחת השם 'כם' בערבית.   קשר יותר
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 :10:00שעה   -23.11.15מיום  אחמד סעאידה  –שב"כ  זכ"ד מחקירת .8

חסן.   בדר  עומר  מחמד  עם  ביחד  תורכיה,  לאיסטנבול,  יצא  חודשים  מס'  לפני  כי  מספר 

טרם   .מטרת הנסיעה הייתה נסיעה לסוריה וחבירה לדאעשימים חזרו ארצה.  4-לאחר כ

וכו'. שבועיים לפני הנסיעה    צפו בסרטונים באינטרנט,  שוחחו רבות על דאעשהנסיעה הם  

, כבן  צובחי טחאן שוטט הנדון בפייסבוק וראה פוסט שמצא חן בעיניו. ראה כי אדם בשם  

פרופיל הפייסבוק שלו  , רווק בעל חנות לפלאפונים בענתאב, תורכיה, הגיב לפוסט זה.  27

הוא   לדאעש.  והצטרפות  לסוריה  נסיעה  על  בו  כתוב  והיה  הנדון  את  עם משך  קשר  יצר 

צובחי מ צובחי בפייסבוק ושאל כיצד הוא יכול לעבור לסוריה סר לנדון את הפלא שלו  . 

וסיפר לו על כוונותיו   הנדון פנה למחמד חסן ואמר לו ליצור איתו קשר דרך הוואטס אפ.  

מחמד הסכים לצאת איתו תוך .  לצאת לתורכיה ומשם לסוריה על מנת להצטרף לדאעש 

. הם קנו חבילת נופש הכוללת כרטיסי  ששניהם חושבים שזה הדבר הנכון מבחינה דתית

ומלון לסוכן  .  באיסטנבול  טיסה  יאמרו  וכי  בארץ  אחד  לאף  יספרו  לא  כי  תיאמו  הם 

בילוי. היא  הנסיעה  מטרת  כי  ניסו    הנסיעות  משפחותיהם  בני  טסו,  הם  בו  מהיום  החל 

כוונתם הייתה להצטרף לדאעש שכן    הנדון ומחמד לא ענוליצור עמם קשר ולחפש אותם.  

הייתה  .  בסוריה זו  אפ.  בוואטס  צובחי טחאן  עם  הנדון קשר  יצר  לאיסטנבול,  הגיעו  עת 

הסביר להם איך להגיע לעיר ענתאב. הנדון  הפעם השניה בה יצר קשר עם צובחי. צובחי  

כ נסעו  ענתאב,    12-ומוחמד  לעיר  באוטובוס  צובחישעות  את  פגשו  עם שם  שוחחו  הם   .

צובחי תיקן לנדון את מסך  , על החיים בישראל.  כוונתם לחבור לדאעשנושאים רבים, על  

בערך  האייפון.   כסף,  עולה  הגבול  דרך  הברחה  כי  לשניים  אמר  צובחי  ₪.    3,000צובחי 

הגבול.   על מעבר  דבר שמקשה  באזור,  הבחירות שמתנהלות  לאור  עיכוב  ישנו  כי  הסביר 

הנדון ומוחמד הסתובבו בעיר ענתאב ושמעו עדויות מפליטים מסוריה והבינו כי דאעש  

טעות עושים  הם  וכי  שהם חשבו  לא מה  של .  זה  טלפון  לשיחות  לענות  זה החלו  משלב 

המשפחה ואלו שכנעו אותם לחזור. הם חזרו לאיסטנבול, המשיכו בחופשה וחזרו ארצה. 

שהה   כשנתיים  לפני  כי  סיפר  טחימר  הנדון  זיאד  של  אל סעאידהבחתונה  אום  תושב   ,

, תושב תם האני סאעידהיהיגאנם, נהג משאית, במהלכה ירו מס' אנשים באוויר, ביניהם  

 . הנדון ירה ברובה של היתם מס' כדורים באוויר. אום אל גאנם, חייל קבע בצה"ל

ביום שבת האחרון, נסעה אמו הניה לאח שלה, עדנאן בדר חסן, שם פגשה את מספר כי  

מתכננים   ואחמד  מוחמד  'מה  לאמו  אמרה  היא  חסן.  מוחמד  של  לאביו  נשואה  פרחה, 

בו והטיחה  הנדון  את  העירה  לביתה,  וחזרה  עזבה  הנדון  של  אמו  הדברים   לעשות'?  את 

שנאמרו. הנדון כתב הודעות וואטס אפ למוחמד ושאל אותו למה הוא רוצה לסבך אותו.  

התקשר אליו לאחר שהוא לא ענה ושאל אותו על השטות הזו שהוא אמר על הפיגוע.  הוא  

 התעצבן.  הנדון אמר למוחמד כי הדברים האלה נאמרו על ידי פרחה. מוחמד  

הוא אמר כי אם היה  לעבודה של הנדון במפעל בדבוריה.    מוחמד חסןלפני כשבועיים הגיע  

. הנדון מעריך כי למוחמד אין כסף לקנות אמל"ח.  היה מגן על מסגד אלאקצא,  לו נשק

מריאנו   וסומן  הודפס  שלו,  הפייסבוק  לפרופיל  נכנס  שלו  1הנדון  החברים  רשימת   .–  

     . אמר שהוא לא זוכר איך הגיע לפרופיל של צובחי טחאן. 1-4מריאנו 

 

 :16:30שעה   -29.11.15מיום  אחמד סעאידה  –שב"כ  זכ"ד מחקירת .9



 6 

בעברו ש  מצטפא סעדימספר כי היה בקשר עם  מספר כי פארס הוא חבר של צובחי טחאן.  

בדאעש נלחם  והיום  בפייסבוק.  .  מישראל  עמו  מתכתב  סחרהיה  לצאת    מוחמד  רוצה 

הוא האדם   עומר עלי כחלי סעאידהאבל להערכתו של הנדון הוא לא יעשה זאת.    לדאעש

, רווק, תושב אום אל גאנם, 27. לפני כשנתיים שוחחתי עמו, הוא כבן שחשף אותי לדאעש

בטחוני.   באינטרנטכלוא  קריאה  מקומות  למס'  אותי  והפנה  לדאעש  אותי  חשף   הוא 

 :  אתרי האינטרנטלטובת העמקת הידע.  

 מרכז את חדשות המדינה האיסלמית. -מואססת אל פורקן -

 מרכז את חדשות המדינה האיסלמית. -מואססת אל בתאר -

   מרכז את פעילות המדינה האיסלמית בסיני.  -וילאת סינאא -

   מרכז את פעילות דאעש בסוריה.  -ויליאת אל ריקה  -

, ראה הנדון באחת הקבוצות אליהן השתייך פרסום אותו פרסם צובחי  2015בחודש מרץ  

דאעשטחאן.   של  סממנים  בעל  צובחי  של  הפרופיל  כי  יצר  .  מסר  זה  הנדון עמו  מרגע 

כי    .קשר 'מציין  ששמו  פייסבוק  בפרופיל  השתמש  התקופה  מאז 'star loomבאותה   ,

והוא משתמש בפרופיל אחר שמסר בחקירתו. נגנב  זה  הוא   הוא אמר לצובחי  פרופיל  כי 

ואמר לו ליצור איתו קשר לכשיגיע    וזה מסר לו את הטלפון שלו  רוצה להצטרף לדאעש

לאחר   ומוחמדלתורכיה.  הנדון  צובחי  את  של  שפגשו  חייל  עם  לשוחח  לנדון  נתן  הוא   ,

זה האדם שהיה  לטענת הנדון,  בשם פארס באמצעות הוואטס אפ.  המדינה האסלאמית  

הגבול של  השני  בצד  אותם  לקבל  את.  צריך  מכיר  הוא  כי  עלה  עמו,  מצטפא   מהשיחה 

לוחם בסוריה בדאעשסעדי הנדון מסר כי ביחד עמו, רצה לצאת .  , תושב נצרת במקור, 

גם   ובאותה תקופה התחתנה  סח'ר חסין סעאידהלסוריה  גאנם. מאחר  אל  אום  תושב   ,

אחותו, הוא לא יצא. מחמוד חסן לא ידע אודות כוונתו של סח'ר לצאת אלא רק לאחר  

   הנדון מסר כי מוחמד וס'חר נפגשו פעם אחת. שחזרו הנדון והוא לארץ. 

  

 :11:20שעה   -30.11.15אחמד סעאידה מיום   –שב"כ  זכ"ד מחקירת .10

אמר שהוא מודה בכך נאמר לנדון כי מניעת מפגשו עם עו"ד הוסרה וכי חקירתו נמשכת.  

 שרצה לנסוע לטורקיה ולחבור לדאעש וכי הוא מביע חרטה על כך.  

 

 : 14:00שעה   -2.12.15מוחמד עומר בדר חסן מיום   –שב"כ  זכ"ד מחקירת .11

, הפיגוע שתוכנן בצומת גולניכשנאמר לנדון כי אחמד סעאידה מסר בחקירתו מידע לגבי  

אמר כי תכנן לבצע פיגוע ביחד עם אחמד סעאידה  לאחר מכן  .  הנדון הרכין ראשו ושתק

 נשאל אודות.  כנגד חיילים בצומת גולני. אמר כי הוא נגד פיגועי דקירה ובעד פיגועי ירי

עם ללחימה   אלזרעיני   אחמדו  אלח'טבה וסים  ,  רביאלמוג  מחמד  שיחותיו  יציאה  בדבר 

מחמוד לגבי    והנהן בראשו לחיוב.במסגרת המדינה האסלאמית והשתתק מספר רגעים  

איתו.  –  אלסעדי שוחח  לא  כי  עם    אמר  לדבר  החל  כי  בתקופה    תכרית   עומראבו  אמר 

מכיר את הקבוצה בטלגרם השייכת אמר שהוא  האחרונה באמצעות אפליקציית טלגרם.  

)תרגום:   אלאסלאמיה"  ללדולה  אלאעלאמיה  "אלנקטה  בשם  האסלאמית  למדינה 

האסלאמית(. למדינה  התקשורת  אודות   נקודת  סעאידה  אחמד  עם  שוחח  כי  סיפר 

נוב'   –האפשרות לבצע פיגוע ירי לעבר ריכוז חיילים בצומת גולני, שבועיים לפני מעצרו  
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דודו,  '.  15 בן  את  לבקר  נסע  ובהמשך  תבור  בכפר  ספורט  מגה  בחנות  שהה  ההיא,  בעת 

השניים יצאו  אחמד סעאידה, אשר עבד באותו הזמן בסופרמרקט "קינג סטור" בדבוריה.  

כלליים. נושאים  אודות  שיחותיו   ושוחחו  בדבר  אחמד  את  הנדון  עדכן  בהמשך, 

ושכנע   מעיראק  האסלאמית  המדינה  פעיל  תכרית,  עומר  אבו  עם  טלגרם  באפליקציית 

אחמד אמר כי אינו מעוניין את אחמד לצאת עמו להילחם במסגרת המדינה האסלאמית.  

השניים שוחחו אודות לצאת מהארץ וכי הוא מעוניין להישאר בפלסטין ולבצע פיגועים.  

גולני.  בצומת  האוטובוס  בתחנות  הנמצאים  חיילים  ריכוז  לעבר  ירי  פיגוע  לבצע  רצונם 

ידה ועבר דרך והיה נוהג לבקר הרבה את אחמד סעאהנדון יודע שיש שם חיילים מאחר  

אמר כי לא היו יעדים נוספים.    הנדון אמר כי אף אחד לא מודע לתכנון השניים.הצומת.  

אביו במשהד,   שלו מצד  בבית סבא  נוב' שהה  חודש  לאפליקציית טלגרם בתחילת  נכנס 

הוא  .  הסמסונגבאמצעות   חסן".  "מחמד  באפליקציה  מזוהה  עם  היה  לשוחח  אבו החל 

. אינו יודע אם  שמתגורר בעיר תכרית בעירק השייכת למדינה האסלאמית  עומר תכרית

מוצאו. מקום  או  האמיתי  שמו  את  יודע  ואינו  לוחם  הוא  עומר  השיחות,   אבו  באחת 

להילחם במסגרת המדינה האסלאמית.  כדי  ולסיני  ללוב  לצאת  בנדון  עומר  אבו  הפציר 

לתורכיה  לצאת  הנדון  את  הנחה  עומר  אבו  לסוריה,  לצאת  מעוניין  שהוא  לו  אמר  הנון 

לשלוח   ומשם ניתן לעבור ללא חשש את הגבול לסוריה. אבו עומר אמר לנדון כי הוא יכול 

 . לו מישהו שיקלוט אותו בסוריה

האסלאמית   במסגרת המדינה  להילחם  לצאת  מעוניין  לכך שהנדון    –נוספים המודעים 

 :  2015מחצית 

והתלהב  לפני כשנה   החל הנדון לעקוב אחר פעילות דאעש באמצעות חשבון הפייסבוק 

האסלאמית.   במדינה  הלוחמים  לצאת  מפעילות  בליבו  ההחלטה  גמלה  זו  בתקופה  כבר 

אחמד נביל אלזרעיני, לסוריה:    שוב ולהילחם איתם. האנשים שידעו שהוא רוצה לצאת  

כי הוא    , שוחח עמו הנדון ואחמד התבטא 2015מאי    -, רווק, נצרת. במהלך אפריל21בן  

לו מספר יש  מעוניין לצאת ולהילחם במסגרת המדינה האסלאמית. אחמד אמר לנדון כי  

 של בחור מאא"פ שהצטרף ללחימה בסוריה, הנדון לא יודע את שמו.  

אלמ אברהים  בן  גרביומוחמד  ריינה19,  רווק,  הוא ,  אחיו  בטבריה,  באלומיניום  עובד   .

נוב'   במהלך  האסלאמית  15עודי.  במדינה  ולהילחם  לצאת  מעוניין  הוא  כי  לנדון  אמר   '

 בסוריה. 

' 15, נשוי, ריינה. פועל בניין, אחיו הם מחמד ופאדי. במהלך אוק'  28בן    ,וסים אלח'טבה

 הוא מעוניין לצאת ולהילחם במדינה האסלאמית.   אמר לנדון כי

, תושב משהד, בביתו של עדנאן, עדנאן בדר חסן', שוחח הנדון עם דודו  15במהלך ספט'  

מעוניין הוא  כי  לו  האסלאמית.  ואמר  המדינה  לארגון  מהנושא    להצטרף  התנער  עדנאן 

 ואמר לנדון לשכוח אותו.  

ביניהם  כופרים,  ולהרוג  זאת  במסגרת  לוחם  להיות  מעוניין  הוא  כי  לעדנאן  אמר  הנדון 

מעוניין  שאינו  אמר  הנדון  אותו.  לחתן  והציע  זאת  לשכוח  בו  הפציר  עדנאן  יהודים. 

 להתחתן אלא להיות לוחם במדינה האסלאמית.  

יולי חודש  אימן  15אוג'  -במהלך  השייח'  של  פוסט  שלו  הפייסבוק  בחשבון  הנדון  ראה   ,'

קבוצה   יצר  הוא  כי  ראה  הנדון  בביה"ס.  מורה  אא"פ,  תושב  מחאמיד,  עומר"  "אבו 

בלבד. בטלגרם   לאסלם  הקשורים  דתיים  תכנים  עם  קבוצה  נור",  רבנא  "שריעה  בשם 
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ספט'   שלח  15במהלך  אלזרעיני ',  דעאש    אחמד  של  שירים  טלגרם  באפליקציית  לנדון 

, המרכזת את כלל פעילות  "ולינק לקבוצה "אלנקטה אלאעלאמיה ללדולה אלאסלאמיה

בהמשך שלח הנדון לחברו וסים אלחט'בה את הלינק. הנדון דעאש בכל מדינות העולם.  

ו הקבוצה  פעילות  אחר  עקב  כי  בתקופה מספר  האסלאמית  המדינה  בפעילות  התעניין 

מעצרו.   במהלך    6לפני  טרם  בערך,  בשם  2009שנים  בחור  לנדון  התקשר  סאהר ,    וסים 

וחדייפה, אלכוהוליסט.20, בן  מנאצרה הנדון ישב    , ריינה, עובד בבטון, אחיו הם תאמר 

 עם וסים במכונית של משפחת הנדון, וסים הציג בפניו מחסנית אקדח ריקה בצבע שחור.  

, נצרת ולקח ממנו  23  ,מחמוד בארון', נסע הנדון לנצרת לבקר את חברו,  15במהלך אוק'  

באסלאם.   התפילה  באופן  העוסק  מאחמד  ספר  תקופה  באותה  שמע  כי  מספר  הנדון 

. הנדון מספר כי למד עם מחמוד  זרעיני כי מחמוד בארון הוא תומך המדינה האסלאמית

אלסעדי בטכניון וזה אמר לו לשמור על הפה שלו אולם לא אמר לו שהוא מעוניין לצאת 

       ולהילחם עם דעאש.  

                  

 )מהתיק נעדר(  6.4.15מיום טלאל סעאידה  הודעתו של  .12

מהבית   אתמול  שנעדר  סעאידה  אחמד  שלי  הבן  על  לדווח  .  10:00בשעה    5.4.15הגעתי 

שלו:   סעדי  052-6350319הפלא  בממתקי  עבד  קרויזר.  לנד  מיצובישי  מסוג  רכב  לו  יש   .

 לא אמר שיש לו כוונה לעזוב את הארץ.  בנצרת ועזב השבוע לאחר ויכוח. 

  

 25.5.15דו"ח פעולה נעדר מיום  .13

  02:30-. מדווח כי דיבר עם הילדים שלו והם אמרו לו שאח שלהם מפרטי המודיע: חסן

בלילה לא אמר לאן הוא הולך ונעלם ועד עכשיו לא זמין. הבן הקטן אמר שהנעדר מסר לו  

   , כבוי. 054-7227944הפלא של הבן שנעדר: שהוא נוסע לירושלים. 

 

 )מהתיק נעדר(   15:55שעה   25.5.15מיום עומר חסן הודעתו של  .14

בשעה   מהבית  יצא  מוחמד  שלי  שהבן  והודעתי  למשטרה  התקשרתי  בבוקר    02:30היום 

לפני חצי שעה התקשר אלי הבן הגדול שלי מועתז ואמר כי ולא חזר. לא עונה לפלאפון.  

סוללה   לו  שאין  מסר  כשורה.  והכל  לירושלים  חברים  עם  ונסע  קשר  איתו  יצר  מוחמד 

בפלא. התקשר מהפלא של חבר שלו ואמר שיחזור הביתה בשעות הערב. אין צורך לחפש  

 אותו, הכל בסדר.  

 

 )מהתיק נעדר(   22:10שעה   25.5.15מיום עומר חסן הודעתו של  .15

ר משעות הבוקר ולאחר מכן מסרתי תלונה  נעדהיום אחה"צ הודעתי שהבן שלי מוחמד  

במש"ק משהד שהבן שלי מוחמד יצר קשר עם אחיו מועתז, שלח לו הודעה בוואטס אפ 

היום   נעדר.  שהוא  ההודעה  את  ביטלתי  ולכן  בירושלים  אלאקצא  במסגד  נמצא  שהוא 

וזה   ודרכון  זהות  תעודת  עם  מהבית  יצא  הוא  הביתה.  חזר  לא  והוא  נותק  איתו  הקשר 

 העלה אצלנו חשד שהוא מתכוון לעזוב את הארץ.  
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מזה כחודש ימים הוא מתפלל לאחר שחזר בתשובה. בשעות הערב נודע לי כי יכול להיות  

מ  סעאידה  טלאל  אחמד  שלי  האחיין  עם  יצא  למקום  שהוא  הלך  לא  הוא  שגם  שום 

היה ויכוח ביני לבינו היום .  050-26350319עבודתו. גם איתו אין קשר. מספר הפלא שלו:  

לעבוד הפסיק  והוא  אדוקים  דת  אנשי  אלדעוא,  אנשי  לקבוצת  הצטרף  פעם  .  והוא  זו  

 ראשונה שהוא נעדר. 

   

       :23.11.15הודעתו של החשוד אחמד סעאידה מיום  .16

אני    –. לגבי עניין הנשק  אני מסכים איתך על זה  –לגבי החשד נגדי של מגע עם סוכן זר  

בזה.   מודה  זר  לא  סוכן  עם  המגע  בפייסבוק   -בעניין  סרטון  ראיתי  בערך  שנה  לפני 

שעשה   דאעש.וביוטיוב  ארגון  בעניין  מוח  שטיפת  האייפון    לי  ותיקנתי    6את  לי  שהיה 

. בתורכיה התברר לי כי  אחמד כחילי סעאידה  שלי  לחבר  מכרתיבתורכיה את המסך שלו,  

לגמרי.   טרור  ארגון  זה  בחקירות,  דאעש  כבר  שסיפרתי  את  כפי  טחאןצפגשנו   ובחי 

כדי   לסוריה  מתורכיה  אותנו  שיעביר  דאעש  מארגון  מישהו  לנו  לתאם  היה  שתפקידו 

והם פנו למשטרת   אמרנו להורים שלנו שאנחנו רוצים להצטרף לדאעש.  להצטרף לדאעש

איתי   דיבר  מהתחנה  השוטר  טרורנצרת.  ארגון  זה  דאעש  כי  לי  להסביר  שכנע  ו   וניסה 

לאחר מכן ואז חזרנו לארץ.   ימים  4-3אני ומחמד המשכנו לטייל עוד  .  אותי לחזור לארץ

טלאל.   שלי,  אבא  עם  מתגורר  גלקסי  אני  טלפון  לי  יש  תפסה   6כיום  המשטרה  אייג', 

אותושל סלקום.    052-6350319אותו. המספר:   לי  בו  חודשים  3  יש  אני משתמש    .ורק 

על הקשר מחמד ידע על זה כי אני סיפרתי לו  שמכרתי.    6דיברתי דרך האייפון    ובחיצעם  

בתורכיה רק אני הייתי מדבר איתו כי למחמד לא היה טלפון עם  .  ובחי טחאןצשלי עם  

ואני מנעתי ממנו ואמרתי    כשחזרנו לארץ סובחי ניסה לדבר איתי בוואטס אפאינטרנט.  

 לו שלא יחזור וישלח לי הודעות בשנית.  
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לבנות  שרוצה  למוסלמים,  טוב  כארגון  הארגון  על  מדבר  דאעש  של  שראיתי  הסרטון 

העולם בכל  האסלאמית  השריעה  פי  על  אסלאמית  מוח.  מדינה  שטיפת  לי  עשה  , זה 

בסופו של דבר הסרטון יצא מפוברק מאותו היום התחלתי להתפלל והתקרבתי לאסלאם.  

אנשים.   על  עובדים  דאעש כי  בסרטוני  צופה  היה  חסן  מחמד  רצה   גם  וגם  באינטרנט 

כמוני. לדאעש  ולעשות    להצטרף  לסוריה  ללכת  מאיתנוחשבנו  יבקש  שדאעש  מה  . כל 

לפני  .  בסוריה כדי להקים מדינה אסלאמית  להתאמן עם החיילים, לשאת נשק ולהילחם 

שטסנו לתורכיה, ראינו סרטוני דאעש בעניין נשקים ולימוד על נשק והלחימה בסוריה 

אחרי שראיתי את  ראיתי הרבה סרטונים כאלה.    ואיך הם עורפים ראשים בעזרת חרב.

. ר כחילי סעאידהסח'ו  מחמד חסןהסרטונים הייתי מספר לחברה ושולח לחברים כמו  

הסרטונים,   על  לייקים  לי  שולחים  היו  חסןהחברה  מחמד  שיצאנו .  גם  לפני  שבועיים 

יושבים   היינו  ומחמד לתורכיה,  לנסר    אני  מיצובישי  מסוג  שלי  ברכב  הקפיצה,  בהר 

, שם כסופה, בשעות היום, וצפינו בסרטון דרשה של מנהיג דאעש אבו בכר אל בגדאדי

אמר כי על כל המוסלמים בעולם להצטרף לארגון שלו ולהילחם יחד איתו להקים מדינה  

באותו היום אני ומחמד השתכנענו כי עלינו לצאת לתורכיה ולעבור לסוריה אסלאמית.  

אסלאמית מדינה  ולהקים  להילחם  לדעאש  קרה  .  ולהצטרף  זה  השנה  כל  במהלך 

קנינו    .האחרונה באכסאל  התיירות  ל  2במשרד  נופש  בתורכיה  7-חבילות  , ימים 

לנו  באיסטנבול,   ל  5000עלה  ביחד.  2-₪  ועבור    החבילות  עבורי  המלון  על  שילמתי  אני 

שילמתי על הטיסה בכפר אכסאל  .  ₪  2700בכרטיס אשראי שילמתי  .  באינטרנטמחמד  

אני ומחמד לא  בערך.    ₪  990כל אחד    -שלי במזומן ומחמד שילם על הטיסה שלו במזומן

לדאעש ולהצטרף  לסוריה  לעבור  ומשם  לתורכיה  לצאת  בכוונתנו  כי  אחד  לאף  . סיפרנו 

סובחי.   עם  שלם  יום  בערך  היינו  להגעתנו  השני  ביום  שהברחתנו בתורכיה,  אמר  הוא 

 לסוריה תעלה כסף שצריך לשלם לבחור שיבריח אותנו.  

ועם דוד שלי עומר    054-2610557ואז כשהתחרטנו, אני דיברתי עם ההורים שלי בטלפון  

, אחות של אמא שלי מנצרת. חסן, אבא של מחמד ממשהד ועם דודה שלי נג'וה בדר חסן

נצרת.   מתחנת  השוטר  עם  דיברתי  כן  לישראלכמו  לחזור  לנו  שגרם  שהבנו   זה  מה 

טרור ארגון  זה  שדאעש  בתורכיה  סורים  הערבי    מאזרחים  האזרח  כמו  אנשים  ששוחט 

ירושלים נצרת שכנע אותנוואחרים    ממזרח  ולא  ולאחר שהשוטר מתחנת  . לא החזקתי 

ולגבי מחמד, אני לא יודע שום דבר עליו בעניין נשק. לפני שנה וחצי בחתונה  קניתי נשק  

היתם האני  , יריתי בנשק של חייל קבע בשם זיאד טחימר סאעידהשל בחור מהכפר שלנו, 

 . יריות באוויר 2נתן לי לירות  . הוא סעאידה

 

 : 22.11.15פרוטוקול מ"י מיום  .17

סעאידה.   לאחמד  סנגורית  ליום  מינוי  עד  הצדדים  בהסכמת  מוארך  החשוד  מעצר 

29.11.15  . 

 

 מוחמד חסן   – 22.11.15צו מעצר מיום  .18

 

 מוחמד חסן  -22.11.15מעצר מיום  דו"ח .19
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 : 22.11.15דו"ח פעולה, תפיסה וסימון מיום  .20

   . מעצר של חסן מוחמד מהכפר ריינה

אותר בבית.    , הגענו לכפר משהד כדי לאתר את מוחמד.י הוראה של מפקד היחידהעפ"

לדבריו הבית הזה שייך לדודה שלו והוא ישן  .  לא נתפס דבר  –  בוצע חיפוש על גופו.  נעצר

נתפס מחשב    ביצענו חיפוש בביתו בהסכמה.שם הלילה. לקחנו אותו לביתו בכפר ריינה.  

מסוג    ,נייד נייד ,  HPלבן  סאנדיסק    החסן  שחור,  16GBמסוג  נייח,  ,   DELL  מחשב 

, לבן  : סמסונגשני פלאפוניםבזמן המעצר נתפסו    , שחור.DELL  נוסף  מחשב נייחשחור.  

 .  לא נתפס דבר -בוצע חיפוש בקטנוע של העצור. כמו כן 054-7227944, שחור מס': ונוקיה

 

 מוחמד חסן  -22.11.15מיום חיפוש  דו"ח .21

  מחשב נייד. המוצגים שנתפסו:  : שאדיה חסן, כפר ריינהבוצע בהסכמת מחזיק המקום

HPסאנדיסק    התקן נייד,  , צבע לבןGB16  , מחשב נייד  DELL  ,מחשב נייד , צבע שחור  

DELL    .צבע שחור , 

 

 אחמד סעאידה   -22.11.15מעצר מיום  דו"ח .22

 

 אחמד סעאידה  -22.11.15מיום חיפוש  דו"ח .23

החיפוש נערך ללא  . בלבד בנוכחות אביו של החשודהחיפוש נערך לבקשת מחזיק המקום, 

רפ"ק   בהוראת  ישי  ירון צו  שנתפסו:    בן  המוצגים  החשד.  וחומרת  העניין  דחיפות  בשל 

וזהב,    דמויות עטמצלמות נסתרות    2)מסך שבור(,    S6פלאפון סמסונג     2בצבעים שחור 

דיסק חור ותכלת ושחור עם מדבקה אדומה,  דיסק און קי בצבעים ש  –  מצלמות נסתרות

 עם פאנל קדמי אדום.   מחשב נייח, GB4של חברת סאנדיסק  און קי 

 

 : 22.11.15דו"ח פעולה, תפיסה וסימון מיום  .24

וחיפוש בביתו ובשל דחיפות וחומרת בהוראת מפקד היחידה    .מעצר של אחמד סעאידה 

שני עטים עם . נתפסו:  המעצר והחיפוש בוצעו ללא צוהזדהות עם ארגון טרור,    –המעשה  

, אחת בצבע מצלמות נסתרות דמויות דיסק און קי  2, בצבע שחור וזהב,  תונסתר  מצלמות

פלא נייד מסוג סמסונג שחור עם תכלת ואחת בצבע שחור עם מדבקה לבנה. כמו כן נתפס 

6S  ,נתפס  , עם מסך שבור כן  זה הטלפון המשמש אותו. כמו  נייח  לדברי החשוד  מחשב 

  בצבע שחור עם פאנל קדמי אדום.

בצבעים    דיסק און קיבוצע חיפוש ברכבו של החשוד, סיאט לאונה בצבע לבן. נתפס ברכב  

      . GB4שחור ואדום 

 

 22.11.15מיום  –צו בדבר קיום דיון בדלתיים סגורות  .25
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 ימים.    30  –ואחמד סעאידה. תוקף הצו נגד מוחמד חסן 

  

  –  ואחמד סעאידה  חסן מוחמד   –מבימ"ש שלום נצרת  בחומר מחשב  בקשה לצו חיפוש   .26

 .  23.11.15מיום 

 .  תשופטהעל ידי    תומיםח ויםצו  ניתנו

 

 23.11.15 – ואחמד סעאידה ו"ח הפקת מידע ממכשיר סלולארי מוחמד חסןד .27

 :  חסן מוחמד

 + סים:  105מכשיר נייד נוקיה 

בשיחות וואטס אפ,   : נמצאו תמונות של מנהיגי דאעש/תעמולה7580סמסונג  מכשיר נייד  

    יש שליחת הודעות ומסרים +תמונות. 

 מצלמות נסתרות: אין ממצאים.  4

 : אין ממצאים חיוביים.  GB16דיסק און קי 

 : אין ממצאים חיוביים.  GB4דיסק און קי 

 

 : אחמד סעאידה

 : אין אפשרות להוציא שיחות וואטס אפ.  6Sמכשיר נייד סמסונג 

 

 24.11.15  –דו"ח הפקת מידע ממחשב של אחמד סעאידה  .28

 בוצע על פי צו חיפוש של בימ"ש שלום בנצרת.  

 לא אותרו ממצאים רלוונטיים לחקירה.   – מחשב נייח

 

 24.11.15 –דו"ח הפקת מידע ממחשב של מוחמד חסן  .29

 בוצע על פי צו חיפוש של בימ"ש שלום בנצרת. 

נייד   סטודנט    –מחשב  של  במחשב  מדובר  כי  נמצא  פח"עי.  חומר  נמצא  לא 

 לכימיה/ביולוגיה.   

 

 24.11.15 –דו"ח הפקת מידע ממחשב של מוחמד חסן  .30

 בוצע על פי צו חיפוש של בימ"ש שלום בנצרת. 

שחור   נייח  החשוד   -DELLמחשב  את  הקושרים  אישיים  פרטים  של  תמונות  נמצאו 

 .  למחשב )תעודת זהות שלו, קו"ח(

 במקומות שונים במחשב אותרו תמונות מחשידות )הנתיבים מצוינים בתמונות(: 

בערבית.   - כיתוב  עם  ואחרים  נתניהו  בנימין  הממשלה  ראש  של  של  תמונות  תמונות 

 מסגד אלאקצא, של יאסר ערפאת ועוד עם כיתוב בערבית. 

בבדיקה עלה כי השתמשו במחשב זה כדי לגשת לעמוד הפייסבוק הבא )הכתובת מופיעה  

פייסבוק    –  במסמך( הוא:עמוד  שהפרופיל  כתוב  תמ  ובו  עם  ממשלתי"  של "ארגון  ונות 

   . וכיתובים בערביתמסגד 
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 . על חוקרים דוברי ערבית לעבור על הממצאים

 

 25.11.15 –דו"ח הפקת מידע ממחשב של מוחמד חסן  .31

 בוצע על פי צו חיפוש של בימ"ש שלום.  

   .אותרה תמונה של דגל דעאש Kבכונן   – DELL מחשב נייח

 . על חוקרים דוברי ערבית לעבור על הממצאים

  

 22.11.15 –החלטה בדבר מניעת פגישה עם עו"ד של אחמד סעאידה  .32

 למשך שלושה ימים.  

 

 24.11.15 –החלטה בדבר מניעת פגישה עם עו"ד של מוחמד חסן .33

 למשך שלושה ימים.  

 

 24.11.15 –אחמד סעאידה  החלטה בדבר מניעת פגישה עם עו"ד של .34

 .  24.11.15יומיים החל מיום  למשך 

 

 24.11.15 –החלטה בדבר מניעת פגישה עם עו"ד של מוחמד חסן .35

 .  24.11.15יומיים החל מיום  למשך 

 26.11.15 –החלטה בדבר מניעת פגישה עם עו"ד של אחמד סעאידה  .36

   ימים.   4 למשך

 

 26.11.15 –החלטה בדבר מניעת פגישה עם עו"ד של מוחמד חסן .37

   ימים. 4 למשך
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        :25.11.15הודעתו של החשוד מחמד חסן מיום  .38

יש לי שני מספרי טלפון:  מזה חודשיים אני ישן אצל דוד שלי עדנאן חסן, אח של אבא.  

בשימושי,  ,  054-7227944  -ישן היה  חודש  לפני  אצלי  עד  כרטיס  שנים  3היה  עם  עובד   ,

בו.   שמשתמש  היחיד  ואני  סים טוקמן  כרטיס  לי  קנה  עדנאן  שלי  דוד  האחרון  בחודש 

יש לי  .  סמסונג בצבע לבןמסוג  .  בהתחלה  050המספר:  , של חברת סאווה החדשה,  חדש

חודשים. אני גולש בד"כ בפייסבוק או יוטיוב, דברי דת באסלם,   3-4מזה  חשבון פייסבוק  

  שומר מאמרים על כל מיני פלגים באיסלם כמו דאעש וחיזבאללה היסטוריה אסלמית,  

לפגים   וג'בוהאידיג'האדיסטים באסלם,  כוכל מיני  עת אולוגיה שלי הכי קרובה לדאעש 

אני ואחמד חבר שלי, קרוב משפחתי החלטנו לצאת לתורכיה.    25.5.15בתאריך  .  נוסרה-א

כמעט   לי  שעלה  טיסה  כרטיס  עצמי  על  רק  שילם  ₪.    1000שילמתי  באמצעות  אחמד 

  4000על שאר הדברים: כרטיס טיסה ובית מלון אשר עלה לו כמעט  כרטיס האשראי שלו  

לטורקיה  ₪ הגענו  טסים.  שאנו  שלנו  למשפחות  הודענו  הבוקר  .לא  שם 11:00בשעות   .

סורי אזרח  עם  טלפוני  בקשר  הוא  כי  לי  הודיע  לקבל  .  אחמד  בשביל  איתו  דיבר  הוא 

 .  הכוונה כיצד להגיע לסוריה ולחבור לדאעש

אותו איש דאעש דיבר עם נהג המונית בה נסענו משדה התעופה בתורכית והכווין אותו  

הנסיעה באוטובוס לעיירה נמשכה לתחנה המרכזית, משם לקחנו אוטובוס לעיר ענתאב.  

ישבנו  . הוא אמר שהוא מחלב בסוריה.  סובחישעות. בעיירה פגשנו בחור בשם    17לפחות  

ובשארשעות    3אצלו בחנות פלאפונים   ועל דאעש  . הוא אמר ודיברנו על המצב בסוריה 

שם.   הבחירות  בגלל  לסוריה  שניכנס  עד  זמן  קצת  סובחי שייקח  עם  ביחד  הסתובבנו 

דיברנו עם עוד שני אנשים על המצב הביטחוני בסוריה ועל דאעש. היינו  .  בעיירה ענתאב

 שוחחתי עם ההורים שלי וגם אחמד שוחח עם הוריובעיירה הזו כמעט כל היום השני.  

עד אז לא דיברנו איתם. אחמד היה עונה להוריו ואומר להם שהוא בעבודה  .  בשעות הערב

לישראל  ומנתק.   לחזור  והחלטנו  דעתנו  את  שינינו  נוסף בסוף  יום  נשארנו  וחזרנו    אבל 

ראונד.  28.5.15לישראל   בלו  במלון  בסוריה .  היינו  דאעש  ארגון  כי  זה  יודע  שאני  מה 

יכול להיות   נלחם בכוחות אסד ואני ואחמד רצינו להצטרף לארגון ולעזור להם בלחימה. 

עם   סכסוך  לאחר  הייתי  כי  זמן  באותו  בעזה  לחמאס  גם  להצטרף  מסכים  שהייתי 

להפוך לשאהיד.  המשפחה כדי  כלשהו  לעשות מעשה  זוכר באחת הפעמים  .  רציתי  אני 

על הפיגוע בצרפת,   ולאחר ששמעתי  עם  שהתעצבנתי בעקבות המצב המשפחתי,  דיברתי 

 .  בעד אירועים כאלה אחמד סעאידה בעניין הזה והבעתי דעה כי אני
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בשביל שנהיה    054-7227944מסרתי לפעיל דאעש בתורכיה את מס' הפלא' הישן שלי  

בהמשך  ולשוחח  יום    חברים  מאותו  חוץ  בטלפון  לשוחח  לנו  יצא  לא    26.5.15אבל 

איתו.   באינטרנט.  כשנפגשנו  או  בפייסבוק  בכלל  איתו  לי קשר  אין  לפני  כיום  ביום שבת 

ואחמד מתכוונים לעשות   כי אני  שנעצרתי אשתו של אבא שלי סיפרה לאמא של אחמד 

פרחה סיפרה לי כי היא סיפרה לאמא של אחמד שאנחנו  פיגוע ואחמד סיפר לי על כך.  

בישראל פיגוע  לעשות  נכון.    רוצים  לא  זה  אבל  המדינה  כי נגד  זה  את  אמרה  פרחה 

כי כוונתנו הייתה    וידעו  יצאנו לתורכיההמשפחה שלי התחילו לפחד מאז שאני ואחמד  

ארגון דאעש דוגל בהקמת מדינה אסלאמית על פי השריעה האסלאמית    .להצטרף לדאעש

, החליפה אבו בכר אל  שמעתי את הדרשה האחרונה של המנהיג של הארגוןבכל העולם.  

 מוצעב אל צפוריאני יודע שאבו  הגדאדי, ובה הוא מדבר עם הכופרים שיבוא יום ויובסו.  

לסוריה.   יצא  שחאדה,  ממשפחת  סעדי מנצרת,  מנצרת    מצטפא  ונמצא גם  לסוריה  יצא 

מה שגרם לי להסכים .  מהראן חאלדיבשם      והבחור שידו נקטעהכיום עם כוחות דאעש.  

עם האידיאולוגיה של דאעש זה השריעה האסלאמית שאני מאמין בה שתהיה שולטת 

האסלאמיות היו .  במדינות  ואם  אסלאמית  שריעה  ללמוד  כדי  לסוריה  להגיע  רציתי 

. לא  מבקשים ממני לשאת נשק ולהילחם ביחד איתם, אני חושב שהייתי עושה את זה 

 הייתי מסכים לערוף ראשים, אין לי אומץ לעשות דבר כזה.

 

 29.11.15צו מעצר חסן מוחמד מיום  .39

 ויובא בפני בימ"ש.   6.12.15העצור ייעצר עד 

 

  29.11.15 פרוטוקול מ"י מיום .40

 .  12.156.עד ליום מורה על הארכת מעצר החשוד 

 

 29.11.15צו מעצר אחמד סעאידה מיום  .41

ולא    3.11רשום עד    –)יש טעות בצו המעצר    ויובא בפני בימ"ש.  3.11.15העצור ייעצר עד  

3.12.)    

 

  29.11.15 פרוטוקול מ"י מיום .42

   .12.153.עד ליום על הארכת מעצר החשוד מורה 

 

 29.11.15מיום  –צו בדבר קיום דיון בדלתיים סגורות  .43

   .  13.12.15עד ליום  –תוקף הצו נגד עבדאללה סלימאן. 

 

 30.11.15 –החלטה בדבר מניעת פגישה עם עו"ד של אחמד סעאידה  .44

   . 1.12.15החל מיום  יום אחדלמשך 

 

 : 30.11.15הודעתו של החשוד אחמד סעאידה מיום  .45
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וחצי עם    לפני שנה  כחילידיברתי  דאעש   עומר  על  דיברנו  בטחוני.  תיק  על  היום  שעצור 

מי שנכנס לאתרים האלה  .  אתרי אינטרנט ששייכים לדאעשועומר מסר לי כתובות של  

דאעש  תומך  להיות  דאעש.  מתחיל  תומך  להיות  אותך  משכנעים  התחלתי  הם  מאז   .

בארגון.   לפני  להתעניין  מרץ,  חודש  בשם    8במהלך  בחור  הכרתי  טחאןחודשים   סובחי 

והתכתבתי איתו דרך הפייסבוק. ראיתי בפייסבוק שלו שהוא מדבר על עניין ה"היג'רה" 

שכל  שאלתי אותו מה הכוונה של היג'רה והוא אמר לי  .  לסוריה לצורך לחימה עם דאעש

איתו  בשיחות  זהיר  להיות  צריך  ושאני  לדאעש  בהיג'רה  להתחיל  צריך  מוסלמי 

שלובפייסבוק אפ  הוואטס  את  לי  מסר  הוא  "קם" .  השם  תחת  שלי  בפלא  שנמצא   ,

שהכווין אותי איך    פארס בתורכיה סובחי נתן לי לשוחח עם חייל בדאעש בשם  בערבית.  

הוא הסביר לי מה לעשות בשטח סוריה,  ולא להתנהג מוזר.  להגיע. הוא אמר לי לא לפחד  

אמר לי שהוא מכיר פארס  איזה אוטובוס לקחת. פארס היה צריך לקבל אותנו בסוריה.  

 בהמשך הוא נתן לי לשוחח עם מוצטפאשהוא לוחם בדאעש.    מנצרת  מוצטפא סעדיאת  

ששאל אותי אם אני מכיר אותו. עניתי לו שלא ושעבדתי כנהג משאית כשנה אצל משפחת  

כשעבדתי אצלם   סעדי שיש להם את קפה סעדי בנצרת. מוצטפא אמר לי שהוא ראה אותי 

היינו מדברים ושאני עושה את הדרך הנכונה. הסביר לי איך להגיע לסוריה דרך תורכיה.  

הייתה לי שיחה  .  דרך הטלפון של סובחי  לפעמים בהודעות ולפעמים בשיחות וואטס אפ

, נרקומן, ששותה כל הזמן, לפני שיצאתי לתורכיה אמרתי  ר סעאידהסח'עם בחור בשם  

לו שאני מתכוון לצאת לסוריה לדאעש והוא אמר לי שהוא לא רצה לצאת כי הייתה לו  

  נה לאחותו באותו הזמן. חתו

 

                   :1.12.15מיום הודעתה של פרחה שחאדה   .46

שנים. מחמד היה גר בריינה עם אמא שלו   6אשתו של אביו של מחמד חסן, נשואה לו מזה 

חודשיים   וכבר  אלינו  שאדיה  הגיעו  וחצי  שבוע  לפני  שבת  ביום  במשהד.  איתנו  גר  הוא 

הם שאלו על  קר גיסתי הניה ובעלה טלאל סעאידה, ההורים של אחמד.  לבית בשעות הבו

אמרתי לה שעדנאן לא נמצא כי הוא  גיסי עדנאן חסן, אחיהם של בעלי עומר ושל הניה,  

מחמד עם  ממהרת  בג'נין  שהיא  אמרה  היא  לקפה.  אותה  הזמנתי  שמעתי .  אם  ושאלה 

והיא הלכה והייתה לחוצה    אמרתי שלא שמעתי כלום,  משהו על מחמד והבן שלה אחמד

רק היום בחקירה הבנתי שההגעה שלה הייתה  מאוד. אחה"צ מחמד ועדנאן חזרו מג'נין. 

מחמד התנהג רגיל ולא דיבר על פיגוע. לא .  קשורה לסיבה שבגללה מחמד ואחמד עצורים

 יודעת מה עמדתו הפוליטית. 

 

 :  2.12.15מיום חסן   חמדוהודעתו של החשוד מ .47

אליו   הולך  או שאני  שלי  של סבא  לבית  בא  בשבועיים כשהוא  פעם  עם אחמד  נפגש  אני 

גאנם.   אל  מיני,  לאום  כל  על  מדברים  דאעשאנחנו  על  ועל  ,  גם  עושים  שהם  מה  על 

 .  אהבתנו לדאעש
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בעיראק, הוא שייך    מהעיר תכרית   עומר תכרית לפני חודש יצרתי קשר עם אדם בשם  

שלי הסמסונג  ממכשיר  כשגלשתי  טלגרם  באפליקציית  אותו  ראיתי  ושלחתי    לדאעש, 

יוצאים   איך  שאלתי  האלה.  הדברים  וכל  מולי  מי  שלום,  וכתבתי:  שם  בצ'ט  הודעה 

לסוריה ומצטרפים לדאעש. הוא הסביר לי שהכי קל דרך גבול תורכיה. בהתחלה אמר  

לי ללכת ללוב או סיני במצרים, אמרתי שאני מעדיף ללכת לסוריה. הוא הסביר לי לצאת  

לי.   ויעזור  אותי  שיפגוש  מישהו  לי  יסדר  והוא  ולא  לתורכיה  יצאתי  לא  זאת,  למרות 

יצרתי איתו קשר וגם הוא לא יצר איתי קשר. גם הצטרפתי בטלגרם לקבוצה "אלנוקטה 

האסלאמית(.   למדינה  התקשורת  נקודת  )תרגום:  אלאסלאמיה"  ללדולה  אלאעלאמיה 

זאת קבוצה סגורה שהמנהל בה מפרסם דברים אודות דאעש ואי אפשר לשלוח בה כלום 

 אלא רק להתעדכן מה מתרחש. 

עם מישהו מסוריה   הוא היה בקשר  ואחמד,  לפני שבעה חודשים כשיצאנו לתורכיה אני 

כשיצאנו לתורכיה .  שהדריך אותו איך להגיע לסוריה כמו שסיפרתי בחקירות הקודמות

ביצוע פיגוע בצומת גולני בנקודת ריכוז חיילים, לא זוכר אפשרות    דיברנו אני ואחמד על

  מי הציע את זה. זה לא יצא לפועל ולא רכשנו נשק או כלים לביצוע הפיגוע.

חודש נובמבר, שבועיים בערך לפני מעצרי הייתי בחנות מגה ספורט עודפים בכפר באמצע  

בה.   עובד  שאחמד  סטור  קינג  לחנות  לדבוריה  הלכתי  ומשם  בהפסקהתבור  , כשישבנו 

עם אדם בשם אבו עומר תכרית מתורכיה ושהוא הסביר לי איך   סיפרתי לו שיצרתי קשר 

לפלסטין  מחוץ  לצאת  רוצה  לא  שהוא  אמר  אחמד  לדאעש.  ולהצטרף  לסוריה  להגיע 

לא ראיתי אותו  ז  . מאלהישאר בפלסטין ולבצע ג'יהאד כאן ושיש לו חובותושהוא רוצה  

על  אחת ששלח לי לפני יום מעצרי. סיפרתי עליה בחקירתי.    חוץ מהודעה  או דיברתי איתו

אף אחד לא ידע על כוונתנו לבצע פיגוע. לא  .  חודשים  7הפיגוע בצומת גולני דיברנו לפני  

הצטרפתי   בערבית.  חסן  מחמד  בטלגרם:  שלי  הכינוי  מזה.  חוץ  פיגועים  עוד  תכננו 

 לאפליקציה לפני חודש וחצי. 

 מאום אל פאחם.   איימן מחאמידנכנסתי לפייסבוק וקראתי פוסטים של אדם בשם 

אדם דתי שמלמד על האסלאם. לפי מה שידוע לי הוא מורה לערבית. הוא מפרסם רק  זה  

הורדתי   ואני  הנחיות  כתב  הוא  דאעש.  על  לא  דת,  על  וסטטוסים  הטל פוסטים  גרם את 

שסיפרתי   וכמו  נור"  רבנא  "שריעת  נקראת  שלו  הקבוצה  תכרית.  עומר  אבו  את  וראיתי 

 . והצטרפתי לדאעש אבו עומר תכריתקשר עם  כבר, יצרתי 

בפייסבוק  4-3לפני   קשר  יצרתי  בשם    חודשים  אדם  שריףעם  אחמד  ממלזיה    מחמד 

שאלתי אותו  דברי דת ודברים הקשורים לסוריה. לא יודע אם שייך לדאעש.    שמפרסם

והוא הציע לי לקרוא אותם הכוונה בג'יהאד זה הקמת מדינה איסלאמית  .  על ספרי דת 

העולם.   בכל  אחרי  למוסלמים  המוסלמים.  על  והגנה  אסלאמית  מדינה  הקמת  בעד  אני 

הוא שכנע אותי    ו להצטרף לדאעשנכוונתעל    דעשי  נאןדהדוד שלי עשהתחלתי לשבת עם  

זה.   על  לחשוב  לסוריה  להפסיק  לצאת  כוונתי  על  יודע  הכפר  אנשים כל  מס'  רק  אבל 

. עבדתי איתו  28, בן  חוטבא מריינהוסים אחמד    :להצטרף לדאעש  יודעים שיש לי כוונה

דתי,   כדי להצטרף לדאעשבבניין בחיפה, הוא אדם  לו שיצאתי לתורכיה  הוא  סיפרתי   .

הוא גם תומך בדאעש אבל הוא נשאר בארץ ולא אמר לי שלא כל אחד יכול להגיע לזה.  

, שייך  19, שכן שלי בריינה, בן  מחמד איברהים אלמג'רבי. יש עוד אדם בשם  רוצה לעזוב

   מתחת לבית וסיפרתי על הניסיון יציאה לסוריה. לתנועה האסלאמית. ישבתי אצלו
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תורמים   רואה שהם  כשהיה  נגדם,  היה  הוא  בסוריה,  על ההרג  שומע  היה  היה    –כאשר 

מנצרת, בן   נביל זרעיניהוא לא אמר שהוא רוצה להצטרף אליהם. אדם נוסף בשם  בעדם.  

כאשר 21 מתורכיה.  שחזרתי  אחרי  יוני,  בחודש  הסעודית  בערב  כשהייתי  אותו  הכרתי   .

הוא סיפר .  סיפרתי לו על יציאתי לתורכיה כדי להצטרף לדאעשישבנו בערב הסעודית,  

והוא אמר    . שוחחנו על ענייני דאעשלי שהיה מעוכב במעבר הירדני על תמיכתו בדאעש

אבל אבא שלו    וסיפר לי שהוא חשב לצאת לחו"ל ולהצטרף לדאעש  שהוא תומך בדאעש

דיברתי על ההרג של כל מי    אחמד סעאידהעם  מנע ממנו את זה והחביא לו את הדרכון.  

באסלאם.   ענאןשפוגע  שלי  דוד  בפני  דיברתי  זה.    גם  על  לחשוב  להפסיק  אותי  ששכנע 

זרעיני קודם    אחמד  שהזכרתי  לקבוצה  לינק  לי  ללדולה שלח  אלאעלאמיה  "אלנוקטה 

לי שירים היה שולח  הוא  עם    של דאעש.  אלאסלאמיה".  יצרתי קשר  חוטבאגם   וסים 

אחיו של מוסטפא   מחמוד סעדיאני מכיר את  .  היה שולח לי תמונות של דאעשמריינה ש

בטכניוןמנצרת.   איתי  לומד  נפגשתי  הוא  לי    3איתו  .  שיש  דת  ספרי  על  דיברנו  פעמים, 

ר לי להיזהר כי כל  וביקשתי ממנו עוד. הוא אמר שיארגן לי. לא דיברנו על דאעש. הוא אמ 

כי   אני יודע שהוא תומך דאעשהעיניים עלינו, בהקשר של זה שאנחנו מתפללים ודתיים.  

הוא מפרסם בפייסבוק שלו דברי תמיכה בדאעש, תמונות וכתבות בעד דאעש וגם אח שלו  

דאעש.   בשורות  בארוןנמצא  אותו    -  מנצרת  מחמוד  לי  זרעיניהכיר  ביקשתי  אחמד  כי   ,

דת ספרי  שני  בארון  ממחמוד  לקחתי  דת.  ספרי  לי  שיארגן  לי  .  מאחמד  סיפר  אחמד 

מביע תמיכתו בדאעש.,  שמחמוד תומך דאעש יודע איך הוא  לא  התקשורת אומרת   אני 

רציתי להצטרף אליהם בעבר למרות שהם שדאעש הוא ארגון טרור, וגם אני חושב ככה.  

. רציתי לעשות גיהאד שזה להגן על המוסלמים וכל דבר על מנת להגן על דת  ארגון טרור

                האסלאם.

 

 בן ישי:  ירוןרפ"ק   – 3.12.15 מיום זכ"ד .48

בעקבות חשש לביצוע פיגוע במיידי ע"י שני החשודים שפרטיהם אחמד סעאידה ומוחמד  

לפגיעה   מחשש  וזאת  שופט  צו  ללא  בבתיהם  וחיפושים  מעצרים  ביצוע  על  הוריתי  חסן, 

התקבל   ו"חסון"  "אקי"  שב"כ  מרכזי  מודיעיני  דיווח  עפ"י  והציבור.  המדינה  בביטחון 

 מידע מודיעיני כי בכוונת שני החשודים לבצע פיגוע חבלני בטווח זמן מיידי.  

   

 :  4.12.15מיום  חסן עדנאןשל  הודעתו .49

בעבר היו  מוחמד חסן גר בבניין שבבעלותי בו אני גר בכפר משהד. אני בקשר טוב איתו.  

היה   דתי,  אדם  מוחמד  הוריו.  גירושי  בגלל  ואיתי  שלו  ההורים  עם  מריבות  למוחמד 

אם הוא היה מדבר איתי  .  אני לא יודע שהוא תומך בפלג אסלאמי כלשהומתפלל במסגד.  

אני זוכר שלקחתי פעם אחת את מוחמד לג'נין, זו   עם דאעש, הייתי לוקח אותו למשטרה. 

הגעתי   לג'נין.  נסענו  הבוקר  בשעות  במשטרה.  נעצר  בו  ביום  היה  זה  אחת,  פעם  הייתה 

אם הוא שוחח בטלפון, לא ראיתי כי  לשם לטיפולים בגב שלי. מוחמד נסע איתי לטייל.  

   נהגתי ומוחמד ישב מאחור. אני עם מכשיר שמיעה ויכול להיות שלא שמעתי. 

 

   :4.12.15הודעתה של הניה סעאידה מיום  .50
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לאחמד  ילדים שהבכור הוא אחמד.    4שנים לבעלי טלאל סעאידה, יש לנו    23נשואה מזה  

אין עבודה קבועה. אבא שלו קיבל אירוע מוחי לפני שנתיים ומאז הוא לא עובד. אחמד  

 בחיים לא שמעתי אותו מדבר על פוליטיקה או על ארגוני טרור. מפרנס את הבית. 

בהתחלה לא ידעתי שהוא טס לתורכיה אלא רק אחרי יומיים. לא ראיתי אותו אורז את  

פיגועהמזוודה.   על  מדבר  אותו  שמעתי  לא  רק  בחיים  מתורכיה  קשר  איתנו  יצר  הוא   .

 . חושבת שזה היה מהאייפון שלואני  ביום השלישי ואמר שהוא מטייל. 

מוחמד   עם  ביחד  לי שהבן שלי  לא אמרה  בישראלפרחה  פיגוע  לבצע  . אחמד  מתכננים 

 מתפלל אבל לא בכל יום, הוא לא דתי.  

 

 : 4.12.15מיום   סעאידה טלאלשל  הודעתו .51

ביום   התאשפזתי  כשבועיים.  בבילינסון  בביה"ח  מאושפז  הייתי  לתורכיה  יצא  כשאחמד 

לא  איתי הוא לא יצר קשר. הוא התקשר הביתה ואמר שהוא בטיול.  .  28.5.15עד    17.5.15

 רק כשהייתי בביה"ח ידעתי שהוא יצא לתורכיה. ידעתי שהוא עומד לטוס, 

אשתי  הוא לא דיבר בפני על דאעש. לא ידעתי על תמיכתו או תמיכת מוחמד חסן בדאעש.  

נו אני ואשתי לביתו  הניה לא מסתירה ממני דברים בד"כ. ביום שבת לפני שבועיים הלכ

רגיל. לא שאלנו שום דבר על עדנאן ומוחמד. לקחנו את  של עדנאן חסן, ביקור משפחתי  

עדנאן.   של  לבית  למשהד  והמשכנו  ציפורית  בא.ת.  לעבודה  תסנים  שלנו  הודענו הבת 

כשהיה בירדן, לפני שהיה עם מוחמד חסן בתורכיה.   חמדעלמותו של אלמשטרה על הי

לטלפונים. ענה  לא  ידיעתנו,  ללא  מכיר  לא  שאני  מישהו  עם  לירדן  נסע  המשטרה    הוא 

טיול.   היה  שזה  אמר  הוא  כשחזר  בירדן.  שהוא  לנו  ואמרה  במחשב  של בדקה  במחשב 

  הבית הוא לא החזיק בחומרים של דאעש, בפלאפון שלו אני לא יודע במה הוא צופה.  

 

 : 4.12.15מיום  חסן נג'יהשל  הודעתה .52

בעניין   עדות  למסור  שלי  2הגעתי  קשר   האחיינים  לי  אין  סעאידה.  ואחמד  חסן  מחמד 

על הנסיעה לתורכיה אני יודעת ממוחמד חסן, התקשרתי  יומיומי איתם, בחורים טובים,  

החליף   הוא  מכן  לאחר  שלו,  הישן  למספר  היה  זה  כי  מספר  זוכרת  לא  שלו,  לנייד  אליו 

עם אחמד לא דיברתי.  לחברת "סווא". ביקשתי ממנו לקנות לי רחאת לוקום מתורכיה.  

אני לא זוכרת מי הודיע לי שהם בתורכיה. אני זוכרת רק הודעת וואטס אפ אחת ששלחתי  

תמונות   לי  שלח  שהוא  זוכרת  אני  איתו.  ששוחחתי  זוכרת  לא  לזה  מעבר  למוחמד, 

יכול להיות שהוא התקשר אלי אבל לא זוכרת על מה  מתורכיה באתרים שהם ביקרו בה.  

   .דיברנו

 

 : 4.12.15מיום  חסן  שדיהשל  הודעתה .53



 20 

מוחמד חסן. במהלך התקופה האחרונה הוא התחיל    י הבן שלבאתי למסור עדות בעניין  

אותו   ביום שעצרו  עדנאן.  שלו  דוד  בבית  אביו  לגור אצל  לעבור  וביקש  בעיות  לי  לעשות 

 הוא היה אצלי בבית. הוא אדם דתי, מתפלל כל יום, לפעמים במסגד. הוא תומך באסלאם 

שאני   עלי  צועק  הוא  לפעמים  כלשהו.  אסלאמי  בפלג  תומך  הוא  אם  יודעת  לא  אני  אבל 

ובתקופה   בריינה  במסגד  ושייחים  דתיים  אנשים  הם  שלו  חברים  נכון.  לא  מתפללת 

בכפר  שם  נפגשים  היו  והם  סעאידה  לאחמד  גם  התחבר  חודשים  כמה  לפני  האחרונה 

אני זוכרת שמוחמד נסע בהסעה  משהד אצל הדודים של אחמד ואצל הגרוש שלי, עומר.  

של מסגד אלאקצא לירושלים, יש בכל ערב הסעה, הוא ישן שם לילה אחד ואחרי זה אמר 

הולך שהוא  אחרי  לי  וחזר  נעלם  לאן,  אמר  לא  התקשר    4,  לא  יומיים  זה  ימים.  ואחרי 

 התחיל להתקשר. באחת השיחות הוא אמר לי שהוא בתורכיה ושהוא מטייל שם.  

הלכתי לתחנת המשטרה בנצרת ושאלתי עליו  ידעתי שהוא עם חבר שלו אחמד סעאידה.  

היה   כבר  שלו  שאבא  אמרו  השוטרים  לטלפון.  עונה  ולא  בבית  לא  שהוא  להם  והודעתי 

להם.   ודיווח  שלי  אצלם  לבן  שהיה  יודעת  עםאני  שבור  גלקסי  טס   מסך  שהוא  לפני 

שלי.  אינפיניטיומכשיר    לתורכיה השם  על  היה  שלו  הסים  שחור.  בצבע  שניהם  ומאז , 

במשהד, הוא מחזיק במכשיר קטן אחר. לא יודעת מי קנה  שהוא עבר לגור עם אבא שלו  

בריבים בינינו, אם לו את כרטיס הסים. אין לי מספר טלפון שלו, הוא בד"כ מתקשר אלי.  

היה כועס, היה אומר שהוא יקנה אופנוע ויעשה תאונה וימות. לא דיבר על פיגוע. מוחמד  

שת וצריך  נכונה  לא  בצורה  בישראל  כאן  חיים  שאנחנו  אמר  פי  תמיד  על  מדינה  היה 

יודעת אם החזיק בנשק או ירה. מוחמד לא הסתדר איתי   השריעה האסלאמית. אני לא 

מצאתי את מס' ולכן ביקשתי ממנו שיעבור לגור עם אבא שלו, איתו היה מסתדר יותר.  

    הפלא' של מוחמד. מוסרת לחוקר. 

 

 

 

 

 

 

 :4.12.15מיום  חסן עמרשל  הודעתו .54
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הגירושין שלי מאז  הילדים  עם  טובים  לא  ביחסים  בנתק מהם. מאימא שלהם  אני  אני   .

חודשים הוא    3הבן שלי מוחמד היה גר עם אימו בכפר ריינה והיה מבקר אותי בבית. לפני  

אצלי לגור  לעבור  רוצה  שהוא  לי  התנגדתי.  אמר  לא  אלי    8לפני  .  התקשר  הוא  חודשים 

. בתקופה  להתפלל במסגד  ואמר לי שהוא רוצה לנסוע עם בן דודה שלו, אחמד לירושלים

ב המשטרה  לתחנת  הלכתי  לו.  קרה  שמשהו  ופחדתי  בירושלים  בלגאן  היה  משהד ההיא 

ב למשטרה  אותי  שלחו  בחו"ל.נצרת.  ומשם  נמצאים  ואחמד  שלי  שהבן  לי  אמרו    שם 

הביתה. נמצא   חזרתי  שהוא  לי  אמר  והוא  ממוחמד  טלפון  שיחת  קיבלתי  למחרת,  יום 

. לאחר לא היה משהו רציני בשיחה הזו.  והתחילו לצחוקבתורכיה והוא לא רוצה לחזור  

בדרך  כשהייתי  לחקירה.  להגיע  לו  ואמרו  מהמשטרה  אלי  התקשרו  השיחה,  שהתנתקה 

ואמר לי שהם סתם עובדים עלי והם בתורכיה והם עוד    שוב התקשר אלי מוחמדלתחנה,  

בתחנת המשטרה בנצרת ואמרתי שזה לא בסדר.    יומיים חוזרים לישראל. צעקתי עליהם

התקשרתי שוב לבן שלי ונתתי לו לשוחח עם החוקר ששאל אותם איפה הם והם מסרו 

בתורכיה הם  כי  לארץ  מטיילים  לו  חוזרים  יומיים  התקשרתי  .  ועוד  זכרוני  מיטב  לפי 

. התקשרתי לבן שלי מוחמד אבל  052-6350319ולא של מוחמד, המס':    לטלפון של אחמד

 אני לא זוכר מאיזה מספר התקשרו אלי מוחמד ואחמד. הוא לא היה זמין. 

לימודים.    על  רק  ג'האד,  על  דיבר  לא  באופן  מוחמד  לא  אבל  מתפלל  היה  מוחמד  בעבר 

קבוע, בשנה האחרונה התחיל להתפלל חזק. כשנודע לי שהבן שלי נעלם, לא דיברתי עם 

בשיחה עם מוחמד הוא אומר שהם נמצאים על הגבול בין  אף אחד. נסעתי ישר למשטרה.  

מוחמד אמר שהוא לא רוצה לחזור לבית האימא שלו,  תורכיה לסוריה בצד של תורכיה.  

       לא שהוא לא רוצה לחזור לישראל. 

 

 : 7.12.15תמלול מיום  -( בין אחמד ומוחמד21.11.15תמלול הקלטת שיחת טלפון )מיום  .55

 מחמד מספר שהוא בטבריה, יושב מול הים לבד, בדיכאון. מדברים על פסוקים מהקוראן.  

אחמד אומר למוחמד לחשוב על הפסוק שהוא ציטט   .אימונים באגרוף בנצרתמדברים על  

   לו ומוחמד עונה לו: בסדר. 

 

 : 7.12.15תמלול מיום  -( בין אחמד ומוחמד21.11.15תמלול הקלטת שיחת טלפון )מיום  .56

מוחמד   פיגוע.  לעשות  רוצה  שמוחמד  שלו  לאימא  סיפרה  שפרחה  למוחמד  מספר  אחמד 

צועק ואומר שהוא יירק בפרצופים שלהם כשהוא יחזור. אחמד אומר למוחמד שהוא חי  

אומר לו לא לעשות שום דבר   את מה שהוא עובר ושלא יתחיל להתפלסף ולעשות שטויות.

. מוחמד אומר "פוגע בך, פוגע בו. אני לא סובל יותר". אחמד אומר לו להקשיב לו  ולשתוק

לו:   אומר  היה  לא  אותו,  מכיר  היה  לא  שאם  לו  אומר  אחמד  בסדר.  לו  אומר  ומוחמד 

"באלוהים הרחמן". מוחמד רוצה לדעת מי הזכיר את השם של אחמד. אחמד אומר לו:  

 מספיק.  

 

 

 

 רס"מ עמית צורף: – 7.12.15מזכר מיום  .57
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נערך   החיפוש  סאעידה,  אחמד  של  בביתו  שערכתי  החיפוש  לדוח  של  בהמשך  בנוכחותו 

  של אחמד. אביו טלאל ובהסכמתו

 

 : אבישי עמררס"מ  – 7.12.15מזכר מיום  .58

החיפוש   סעאידה,  לעניין  אחמד  של  בביתו  טלאל  שנערך  אביו  נכח  החיפוש  במהלך 

 .  והחיפוש נערך בהסכמתו

 

 : 8.12.15)חייל( מיום  תם האנייהישל  הודעתו .59

יודע   לא  למצ"ח.  כשהלכתי  אותו  לי  לתקן  כדי  אותו  לקח  הוא  אחי,  אצל  שלי  הפלאפון 

 איפה הוא מתקן אותו. לא יודע מה המספר של אחי. יש לי עוד פלאפון בבסיס מסוג  

LG-3    בפלאפון שלי  הסים  עזיזי.  אחמד  לו  קוראים  שבוע,  לפני  בבסיס  לחבר  שהבאתי 

לבן. קניתי אותו לפני פחות משנה. אין לו קליטה    6הזה. המכשיר שאצל אחי מסוג אייפון  

והמסך שבור. אחי בא עם רכב מסוג פסאט לקחת את המכשיר ממני. רוב הפעמים אני  

 יוצא עם נשק הביתה ולפעמים לא כי יש אצלנו אנשים בבית ואני לא רוצה להשאיר אותו.  

אני גר עם אמא שלי נדיה. לא הבאתי את נשקי האישי לאף אחד. כשאני יוצא הביתה אני  

שומר את הנשק בכספת בבית של אחי שאדי, פרט למכלול שאותו אני שומר בארון בחדר 

 .  3שלי לא נעול. אחי גר בבניין שלי בקומה 

הוא יודע את הקוד לכספת והוא יודע כשהנשק בכספת.  הסמ"פ, המפקד שלי יודע מתי  

אני יוצא עם נשק ומתי לא. לא תמיד אני שם את הנשק בכספת, לפעמים אני מפרק אותו  

כשאני   לבית  מחוץ  אל  איתי  הנשק  את  לוקח  אני  נעולים.  לא  בבית  במקומות  ומחביא 

מקומות   לפעמים.  בבית  משאיר  אני  המחסנית  את  שיגנבו.  מפחד  אני  כי  יוצאים  ואימי 

אירועים   איכסאל,  בכפר  לאחותי  הולכים  כשאנחנו  לכפר,  ומסביב  בכפר  לקניות,  כמו: 

בתחילת   הייתה  הראשונה  שלוש.  או  פעמיים  הנשק  את  לקחתי  לחתונה  חתונות.  כגון: 

שלי   המחסנית  גם  המשפחה.  כל  והלכנו  התחתן  מי  זוכר  לא  אכסאל.  בכפר  הזו  השנה 

ב מלאה  איתי  חודש    29-הייתה  בסוף  גאנם  אל  באום  הייתה  השניה  החתונה  כדורים. 

 התחתן.  אמיר מוחמד סעידי, שכן שלי 2015אוגוסט 

בנשק    ירה  בחתונה  מישהו  שאם  רציתי  לא  כי  בבית  השארתי  המחסנית  יאשימו    –את 

שהייתה לפני חודשיים בחודש  היאג'ר סעאידהבחתונה השלישית של דודה שלי, אותי. 

. החתונה הייתה באום  כדורים מהנשק האישי שלי, מיקרו תבור  5  , יריתי2015נובמבר  

עם   אחת  מחסנית  עם  באתי  גאנם.  כי    29אל  בחתונה  כדורים  לירות   . כדורים  5תכננתי 

עליתי לגג של הבית, כיוונתי לאוויר ויריתי  הייתה בחדר של הבית של דודה שלי,  החתונה

, ואף אחד לא יודע  אולי פעם אחת נתתי למישהו לירותכדי לעשות שמח בכפר.  כדורים 5

 , לא בטוח באיזה תאריך.  זה היה ביום שישישאני יריתי כי לא ראו אותי. 
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, כי נכנס לי ברזל קטן לעין ואז ביום  באותו השבוע הייתי בגימלים מיום רביעי עד שישי

בגלל החתונה. בבסיס, יש  חמישי בלילה ביקשתי מהסמל שלי היאב שיבלי להישאר בבית  

לי תמיד תחמושת בווסט שהסמל נתן לי למקרה של חוסר שאוכל להשלים. את הגימלים  

 13קיבלתי מביה"ח העמק בעפולה. את הנשק הבאתי לאחי מוחמד ולאחיין שלי האני בן  

אני מכיר את אחמד סעאידה, אנחנו חברים אבל לא ממש טובים. פעם יצאנו  להצטלם.  

יכול להיות    הוא בן אדם בעייתי כלומר שומע מוזיקה חזק באוטו ועושה תאונות.ושתינו,  

זה היה מזמן, לא  כן, אני זוכר שהוא ירה בנשק שלי.  שהוא גם הצטלם עם הנשק שלי.  

קרוזר,  לאנד  שלו מסוג  בג'יפ  סיבוב  ועשינו  שלי  ליד הבית  היינו  והוא  אני  זוכר תאריך, 

אחרי הרבה תחנונים,    בצבע כחול כהה והוא התחנן שאני אביא לו את הנשק שלי מהבית.

את הנשק מהבית, עם מחסנית חצי מלאה. נכנסנו לרכב, נסענו לשטח ממול    הלכנו להביא

 לכפר שלי. הוא ביקש ממני שאצלם אותו עם הנשק ועשיתי את זה.  

אותי. שכנע  הוא  אבל  מסוכן  שזה  לו  אמרתי  בנשק,  לירות  ביקש  את    הוא  הכנסתי 

ההדק. על  לחץ  והוא  דרכתי  במחסנית    המחסנית,  שהיו  הכדורים  כל  את  ירה  הוא 

הביתה. אותו  מלאה    והחזרתי  מחסנית  מחבר  גנבתי  בבסיס,  הכדורים  את  השלמתי 

הריקה.   עם  סעאידהוהחלפתי  טחמר  שלום    זיהד  הוא  בינינו  הקשר  שלי,  דודה  בן  הוא 

ולא העברתי את הנשק  שלום.   אירועים  הייתי בחתונה שלו אבל היא הייתה באולם  לא 

שלי שם לאף אחד. אני לא זוכר בוודאות אם הייתי או לא אבל בוודאות לא יריתי בנשק 

החתונה.   במהלך  רוצה  שלי  לא  אני  כי  טלל"  כ"חמד  בפלאפון  אצלי  שמור  שלו  השם 

כי לואי מסוכסך איתו.    ידעו שאני מדבר איתו  לואי סעאידה המשפחה שלי וחבר שלי  ש

זרקתי בתחנה במעצר בקישון, הוא עדיין שלם, נמצא ליד המשתלה    את הפלאפון שלי

לבן. אדום  שלט  ליד  הכביש  של  השני  בצד  קישון,  שקית    שלפני  בתוך  אותו  החבאתי 

גורמי החקירה לפלאפון. החבאתי אותו כי פחדתי  מתחת לאדמה . אני מוכן להוביל את 

הנשק.   עם  שלי  ואחיין  אחי  של  התמונות  את  במכשיר  שימצאו  לחיפוש  מסכים  אני 

 מוכן לעימות. לא זוכר מתי הפעם האחרונה שדיברתי עם אחמד בפלא'.  הסלולארי שלי

 מוכן לבדיקת פוליגרף.  עם כל מי שיחידת מצ"ח תראה לנכון.

 

 : 8.12.15מיום  מזכר .60

 . 9.12.15זימנתי את סח'ר חוסיין סעאידה לחקירה ביום 

 

 9.12.15מזכר מיום  .61

 התקשרתי למש"ק אום אל גאנם וביקשתי לזמן את אחמד כחילי סעאידה.  

 :8.12.15מוחמד מוגרבי מיום של  הודעתו .62

בן   בת    18אני  למשפחה  בן  חסןנפשות,    6וחודשיים,  מחמד  את  מכיר  עצור  אני  הוא   ,

שנים לא היינו    3עד לפני    שכן שלי.אצלכם. אנחנו חברים, ואני מכיר אותו מלידה. הוא  

חברים ממש טובים עד שהוא התחיל להתפלל במסגד, שם אנחנו נפגשים. לא ידעתי שהוא  

אהב כלומר .  ידעתי שהוא אהב את ארגון דאעשרצה לצאת לארגון דאעש לסוריה אבל  

אבל לא כמו    אני תמכתי בארגון. הוא היה חושב שהם עושים את הדבר הנכון.  תומך בהם

המלחמה נגד מחמד. הייתי רואה דברים שהם עושים נכון לדעתי ויש דברים שלא נכון.  

 ורצח מוסלמים זה לא נכון.   צבא סוריה זה נכון
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של  הסונים  נגד  נלחם  הסורי  הצבא  השריעה.  לפי  לא  אבל  מוסלמים  הם  הסורי  הצבא 

בו.   שנלחם  מי  נגד  נלחם  אלא  בהם  נלחם  לא  ודאעש  להצטרף האסלאם  חשבתי  לא 

דאעשלדאעש.   של  סרטונים  רואה  אני  למחמד.  לפעמים  סרטון  שלחתי  פעם  כי אולי   ,

תומך   אני  אסור.  שזה  יודע  אני  דאעש.  תומך  תומך  90%ונגדם    10%הוא  חסן  מחמד   ,

איתו  80%בדאעש   אפ  בוואטס  חסן  מוחמד  של  התכתבות מהטלפון  לו  מציג  החוקר   .–  

ב  שמסתיים  שלי  המספר  את  ענייני  ,  923-מזהה  על  חסן  מוחמד  עם  מתכתב  כאן  אני 

בצרפת    אימונים. הרצח  לגבי  מוחמד  את  שואל  אני  האחרונות,  לי  בשורות  אומר  והוא 

 .  הכוונה שלו שירבו עוד כאלה. שאלוהים יברך וירבה

ותרצח אותם, כן אני רואה בשורה הראשונה המשך שמוחמד רושם לי  – התכתבות נוספת

בצרפת לאלה  מוחמד  הכוונה  בצרפת.  הפיגוע  מבצעי  את  מקלל  עודי  שאחי  לו  רשמתי   .

 .  ולא לפספס בהם אחד, הכוונה שאף אחד מהנרצחים לא יצא מזה חישלח לי: 

לי   כתב  מה  תסתכל  לי:  רשם  חטיבמוחמד  כמאל  של  התנועה  הבן  שאלה  לו  רשמתי   .

לעשות.   שרצינו  אגרוף  קורס  על  מדברים  אנחנו  אחרת  בהתכתבות  החוקר  האסלאמית. 

זה צילום    –צילום מסך מתוך היוטיוב שלי שאני צילמתי דרך מכשיר הטלפון שלי    מציג

זה   למוחמד.  ששלחתי  רמבומסך  כמו  בנשק  שיורה  מהטליבאן  אדם  של  . סרטון 

של  זו  –נוספת    התכתבות למוחמד  ששלחתי  כשנלחם תמונה  שנהרג  מדאעש  זה בחור   .

יכול להיות . וגם אני.  כי מוחמד התעניין בדאעשהיה בחדשות. שלחתי לו דווקא את זה  

. החוקר מציג דף פייסבוק שצילמתי של בחור בשם אבו  דאעש  בעד  30%-נגד ו  70%שאני  

אל מג'ירה אל משהדאני בו הוא אומר שהמדינה האסלאמית היא ארגון נקי. בהמשך אני  

שרצחו   לדאעש  וידאו  שירד  למוחמד  חיילים    200רושם  אסירים  בכלל  וזה  תינוקות 

הרגו.   נעצר עירקיים שדאעש  ביום שמוחמד  אותו  פייסבוק אבל מחקתי  לי חשבון   היה 

לי אותו  בגלל מעצרו ותוריד תכנים.    3. היה  הפלא  שנים. אני מסכים שהמשטרה תיכנס 

חודשים. אין בעיה שהמשטרה תערוך חיפוש בפלא    4-5, בצבע זהב. אצלי  5שלי זה גלקסי  

  –אבל הוא היה בתיקון ונעשה לו איפוס לא מזמן. החוקר משמיע לו הקלטה בוואטס אפ  

שמדבר על כך שכל מי שנלחם בהם , יתחרט. שלחתי את זה    זה אני שר שיר של דאעשכן  

 למוחמד בצחוק. 

מכיר,    אחד  שכל  שיר  דאעשזה  של  סרטון  בכל  נמצא  הזו, זה  השירה  את  אהבתי  אני   .

אני   אמרתי  שכבר  כמו  דאעש  ו  70%לגבי  זה    30%-נגד  על  איתי  דיבר  לא  מוחמד  בעד. 

סעאידה  אחמד  את  אישית  מכיר  לא  אני  לתורכיה.  לא  וגם  לסוריה.  לצאת  רוצה  שהוא 

מוחמד היה מתעצבן אבל מוחמד סיפר לי שהוא בן דודה של מוחמד. לא נפגשתי איתו.  

והוא סיפר לי  חודשים    7-8פגשתי את מוחמד לפי  .  הכי הרבה משייחים שהם נגד דאעש

שהיה בתורכיה והתכוון לעבור לסוריה והתחרט ברגע האחרון. לא דיווחתי כי הוא חבר  

  שלי.

 

 

 

 

 

 : 8.12.15מחמוד סעדי מיום של  הודעתו .63
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ושאר  עובד  אני  בערך.  וחצי  שנה  לפני  בדאעש  להילחם  יצא  שלי  האחים  משלושת  אחד 

הזמן סטודנט. נהייתי אדם דתי כשאח שלי עזב לסוריה. יש לי חברים מאום אל פאחם. 

 יש שם מסגד בו אנחנו יושבים ביחד ולומדים. אני לא מכיר את מוחמד חסן.  

אני מדבר עם המון אנשים כי היינו מחלקים ספרים של השייך איימן ואמרתי בפייסבוק  

אני לא זוכר שנפגשתי  שכל מי שלא קיבל שידבר איתי ואביא לו. אני לא תומך בדאעש.  

. אם תיכנס לפייסבוק שלי לא תמצא דברים על דאעש. אני לא מכיר אף  עם מוחמד חסן

        אחד מאום אל גאנם. בריינה יש לי קרובי משפחה ממשפח' סיידה. 

 

 : 8.12.15עומר וסים חוטבא מיום של  הודעתו .64

וזה   בבניין עם אחי בתפסנות. מסרתי את הפלאפון שלי  עובד  והילדה.  גר עם אשתי  אני 

הפלא היחיד שלי. הרכב שלי רנו מגאן. לעבודה יש רכב. חזרתי בתשובה לפני כמה שנים.  

עד   עם אחי  עבד  הוא  האחרונות  ובשנים  פעם  אצלי  עבד  מריינה,  עמר  מוחמד  מכיר את 

 לפני כמה חודשים.  

אחרים.   עם  שיתפתי  לא  אבל  מהסקרנות  דאעש  של  סרטונים  כמה  העברתי ראיתי  לא 

כאלה סרטונים  שלו.  למוחמד  סבתא  אצל  שנעצר  לפני  שבועיים  אותו  פגשתי  אולי   .

. אחמד סעאידה הוא בן דוד של מוחמד  054-7227944הפלאפון שלו ששמור בפלאפון שלי:  

חסן ופעם אחת היה אצלי עם מוחמד וזה הפגישה היחידה שלי איתו. עם מוחמד דיברתי  

 אם מה שרואים בסרטונים נכון או לא נכון.   

 

 :9.12.15מיום  עומר כחילי סעאידהשל  הודעתו .65

 

 :9.12.15מיום  עומר כחילי סעאידהשל  הודעתו .66

כבר   יושב  עד   10אני אסיר,  יושב  אני  בפברואר השנה.  ידי השב"כ  על  נחקרתי  חודשים, 

אותו   מכיר  רחוק.  שלי  משפחה  קרוב  סעאידה.  אחמד  את  מכיר  אני  ההליכים.  תום 

לא מכיר  . לא זוכר אם הייתי גולש לאתרים של דאעשמהכפר. לא זוכר אם נפגשתי איתו. 

. לאחר שהחוקר אומר: אם אחמד סעאידה קרוב משפחה שלך אז גם  מוחמד חסן מריינה

כן נזכרתי, יש לי גם קרובי משפחה בריינה אבל אני לא    –מחמד חסן קרוב משפחה שלך  

איתם.   קשר  לי  אין  מי.  וחצי זכור  שנה  לפני  סעאידה  אחמד  את  שפגשתי  זוכר  לא 

על דאעש ולא "מואססת אל בתאר". .  ושדיברנו  פורקאן"  לא מכיר אתר "מואססת אל 

   מכיר רק גוגל ויוטיוב. מכיר את סכר סעאידה מהכפר.

אישום.  כתב  הוגש  לא  אבל  כלשהו  לארגון  השתייכות  על  שאלות  בעבר  אותי  חקרו 

אני לא יודע על דאעש, אני  נשאלתי על דאעש ועל ארגונים אחרים. אני מתפלל מדי פעם.  

 .  מנותק מהעולם בחוץ
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,  שבוע או שבועיים לפני חתונת אחותי לינה  , גר יחד עם משפחתי באום אל גאנם.21בן  

 היה אצלי בבית שלי עם הנשק שלו מסוג מיקרו תבורהשכן וחבר שלי    ,הייתם סעאידה

הכניס מחסנית  של הבית שלנו ושם    לגג  ועלינושחור. הייתה לו צולבת עם שתי מחסניות  

. אחרי שנגמרה המחסנית הוא הכניס אחת אחרת והעביר לי  ראשונה וירה לכיוון האוויר

אני משתמש   הייתה אצלנו מסיבה ורצינו לירות בנשק.את הנשק ואני יריתי עד שנגמרה.  

אייפון   מסוג  מזה    6בפלא  זהב  מס':   3בצבע  שלי.  אבא  שם  על  רשום  והטלפון  חודשים 

לפני שהגעתי לכאן, מחקתי את  שנים. אני היחיד.    8. במספר אני משתמש  054-4479283

כל ההודעות שהיו לי עם אחמד סעאידה ובחלק מהן היו סרטונים שקשורים לדאעש או 

אני מכיר את אחמד מאז שהיינו ילדים ואנחנו חברים טובים.   כתבות שאחמד שלח לי.

עליו.   ויום שותה אלכוהול. הוא מספר לי כל מה שעובר  הוא אדם לא צפוי, יום מתפלל 

יודע בו.    אני  ומאמין  הזה  לארגון  ורוצה להצטרף  דאעש  ארגון  בתוך  לפני  שהוא  יומיים 

שהוא רוצה    ואמר לי  אחמד פנה אלי ,  שהוא טס לתורכיה ביחד עם בן דודה שלו מוחמד

 . לא הסכמתי. והציע לי להצטרף אליו לצאת לסוריה ביחד עם מוחמד להצטרף לדאעש

עם  ומביע הזדהות  דאעש  על  עם אחמד  והייתי מדבר  דאעש  בארגון  תומך  הייתי  בעבר 

הזה מדינה  .  הארגון  להקים  ולנסות  גיהאד  לעשות  כדי  דאעש  עם  להילחם  רצה  אחמד 

ההלכה פי  על  אין  אסלאמית  צ'ק  עשה  אחמד  כי  בפייסבוק  ראיתי  ימים  מס'  לאחר   .

  סיפר לי בתורכיה ביחד עם מוחמד בן דודה שלו. לאחר מס' ימים פגשתי אותו בכפר והוא 

לסוריה להיכנס  ניסו  והם  בתורכיה  שלו  דודה  בן  עם  למדינה    שהיה  להצטרף  כדי 

וחזרו.   הצליחו  לא  אבל  האסלאמית,  האסלאמית  המדינה  על  מדברים  שהיינו  פעם  בכל 

אחמד היה מציע שנעזוב את הארץ ונצטרף לדאעש כי אחמד ידע שהייתי תומך בדאעש 

יושבים   אנחנו  בד"כ  לא.  כבר  היום  אבל  סמיםבעבר  ורואים    ומעשנים  חשיש  מסוג 

. אחמד היה שולח לי המון  וכיצד הם הורגים אנשים  סרטונים על המדינה האסלאמית

ואומר לי כי    הודעות בוואטס אפ על דאעש וקישורים לאתרים של המדינה האסלאמית

. גיהאד זה להילחם למען המדינה האסלאמית ולא משנה איפה  זו הדרך הנכונה לגיהאד

נמצא   אומר.    –אתה  היה  שאחמד  מה  פגש זה  הוא  אחמד,  של  מעצרו  לפני  ימים  מס' 

לקנות מעוניין  שהוא  לי  ואמר  בכפר  אמר    אותי  הוא  נשק.  לו  לארגן  ממני  וביקש  נשק 

להצטרף  כדי  לכאן  יגיע  שדאעש  בעת  מוכן  ולהיות  הדין  ליום  להתכונן  רוצה  שהוא 

אחמד יודע שדודים שלי מצד האמא שמתגוררים אני לא ארגנתי לו ולא ביררתי.  אליהם.

בנשק מחזיקים  כנא  ממני    בכפר  לבקש  בא  הוא  שלי.ולכן  דודים  רק  אחמד    ולא  בעבר 

דאעש  פרסם ארגון  של  ה"טנגו"  טבעת  אותו    באמצעות  ושאלתי  הפרסום  את  וראיתי 

בערך. הוא    והראה לי אותה לפני חודשייםמאיפה זה. הוא אמר שהוא רכש אותה מזמן  

פרסם תמונה של כפות ידיו ועליהן הטבעת ועליה רשום "אלוהים שליח של האל" עם רקע  

        וזה הסמל של דאעש.       –שחור 
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בחודש  גולני.  בצומת  לפיגוע  האפשרות  על  סעאידה  אחמד  עם  דיברתי  שנה  חצי  לפני 

דיברתי   כלליאיתו  האחרון  באופן  דאעש  ועל  תכרית  עומר  עם  שלי  השיחה  אחמד  .  על 

שוחחתי איתו רק בפייסבוק. נפגשתי  , אבא שלו נביל.  21הוא תושב יפיע, בן    נביל זרעיני

הסעודית.   בערב  מריינהאיתו  חוטבא  פה   וסים  להישאר  רוצה  שהוא  ואמר  בדאעש 

על אדמתו.   מוגרביולשמור  אברהים  בתנ  מוחמד  תומך ועה האסלאמית  תומך  ולפעמים 

מבולבל.  בדאעש הוא  דאעש.  על  מדברים  דאעש,  היינו  תומך  שאני  לו  אומר  . הייתי 

לו על   אמרתי  אנשים  עם  דיברתי  חזרתי.  אבל  לדאעש  לעבור  כדי  לתורכיה  שיצאתי 

זה   וקשה להפסיק תמיכתי בדאעש אבל בראש חשבתי להפסיק לתמוך בהם. אני בתוך 

אחת מנאסרה.  בפעם  בן    וסים  ריינה,  שלנו,  20תושב  בשכונה  איתו  נפגשתי  הוציא . 

זו   –מהפלאפון שלו    מציג לו תמונות. החוקר  מהכיס שלו מחסנית קטנה, ריקה מכדורים

היא נמצאת בטלפון שלי כי אני  תמונה של בן אדם עם דגל המדינה האסלאמית דעאש,  

דאעש דאעש,  בה  תמונה  זו  .  תומך  עם סמל  חולצה  עם  ילד  אני  רואים  כי  אותה  מחזיק 

של    תמונהשל אנשים שחוטים על ידי דאעש, שכחתי למה היא אצלי.  תמונה  .  תומך דאעש

פעם ראשונה שאני רואה    -תמונה של לוחמים של דאעש  לוחמים של דאעש, לא זכורה לי.  

את התמונה הזו. תמונה של לוחמי דאעש כשאחד מהם מחזיק על הכתף נשק "בזוקה",  

זכ לי.  לא  בטלגרם. ורה  דעאש  של  מהקבוצה  לפלאפון  אוטו'  שנכנסו  תמונות  יש   אולי 

תמונה של לוחם דאעש עם נשק, ראיתי אותה בפייסבוק ולא יודע איך הגיעה לפלא שלי.  

שייח   של  ציור  הטלגרם.  דרך  אוטו'  ירדה  לי  נראה  וסכין,  ארוך  נשק  של  פעם    –תמונה 

 גם לא יודע מאיפה הגיעה.   – ראשונה שאני רואה אותה. תמונה של אנשים עם דגל דעאש

שלח לי בוואטס אפ. תמונה עם    -עם ספר ביד של דת האסלם  מוחמד אברהיםתמונה של  

. מחזיק אותה כי אני אוהב ותומך בדאעש  –ילד קטן עם דגל דאעש  כיתובים של דאעש.  

תמונות ששיתפתי תמונות הזדהות עם דאעש, מאמרים,    -תמונות נוספות מהפלאפון  שלי

חברים דאעש  .  עם  דגל  של  מחזיק  –תמונה  אני  אותה  בדאעשגם  תומך  אני  החוקר  כי   .

זהו חשבון הטלגרם שלי, יש תמונות של דאעש  –דפים מחשבון הטלגרם שלו  5מציג בפניו 

בקבוצה אלאסלאמיה"    שמשותפות  ללדולה  אלאעלאמיה  נקודת  "אלנקטה  שזו 

וחדשות.  תמונות  רק  דברים,  בה  לכתוב  אפשרות  אין  האסלאמית.  למדינה  התקשורת 

מעירק, דיברתי    תכרית  אבו עומרזו התכתבות שלי עם    –החוקר מציג לו התכתבות שלו  

התכתבות וואטס אפ    זוהי  –על זה בחקירות הקודמות. החוקר מציג לו התכתבות נוספת  

ביני לבין אחמד סעאידה, אלה הודעות שהוא כתב בקשר לשמועה על זה שאנחנו רוצים 

, אנחנו מדברים על  מחמד אברהים מוגרביזה ביני ובין    –התכתבות נוספת    .לעשות פיגוע

שיר  זה    –החוקר משמיע לו קובץ אודיו  מהוואטס אפ  דאעש אבל לא על תמיכה בדאעש.  

גם שיר של דאעש  זה    –  שמוגרבי שר ושלח לי. קובץ אודיו נוסף מהוואטס אפ  של דאעש

  . אני לא יודע כל יום בדעה אחרת,  מוגרבי הוא אדם דפוק  .שמוגרבי שר. הוא חולה נפש

בדאעש.   בגלל  לתמוך  התחיל  הוא  לו  אם  משמיע  דאעשהחוקר  של   מהנגן  שירים 

שלו דעאש.   –  מהפלאפון  של  בקבוצה  מהטלגרם  ירדו  רובם  דאעש,  של  שירים  אלה  כן 

   נראה לי שמעתי את השירים ביחד עם אחמד סעאידה.
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. החוקר: אין התכתבות חריגה  שלו ד בהסכמתו לפייסבוק  החוקר נכנס ביחד עם החשו

"אבו מסעב אלמקדסי" אשר ידוע לחוקר מניסיונו בצאט בנושא דאעש. בין חבריו יש את  

בפייסבוק החשוד טוען    .כי הוא תושב נצרת ממשפ' שחאדה אשר הצטרף לכוחות דאעש

דאעש.   דברי  ולא  דת  דברי  רק  שקשורים ששיתף  הודפס  שלא  בתוכן  דברים  יש  בטוח 

בין חברי בפייסבוק יש  ואולי בגלל זה לא ראינו אותם בפייסבוק.  לדאעש אבל זה מזמן  

יש  שלו.    מפרסם בפייסבוקכי הוא    תומך בדאעש שהוא    ידוע לימנצרת,    מחמוד בארוןאת  

כאשר היינו בערב   הוא אמר ליכי    תומך דאעששהוא    אני יודעש  אחמד נביל זרעיני את  

שכבר ידוע לכם שהוא תומך דאעש מהחקירות    מחמד אברהים מוגרבייש את  הסעודית.  

אבו מסעב . יש את  גם מפרסם דברי תמיכה בדאעשש  סנד אלדסוקייש אחד בשם  שלי.  

לשאלת  מנצרת ממשפ' שחאדה, שידוע לי שהוא נמצא עם כוחות דאעש בחו"ל.    אלמקדסי

בקשר   אחמד שריף אדריסי דיברתי עם    -החוקר אם דיברתי עם אנשים מחו"ל על דאעש  

אל החברים בפייסבוק  .  מפרסם דברי דאעשאבל לא על דאעש, למרות שהוא    תלספרי ד

שאיתם אני מדבר על דאעש הגעתי כי ראיתי שהם מפרסמים דברי דאעש ושלחתי להם  

 .  בקשת חברות

בקשר לפיגוע בגולני, כמו שאמרתי, דיברנו אני ואחמד סעאידה רק פעם אחת לפני כחצי  

שנה אבל לא תכננו כלום, זה היה רק דיבורים. לא זכור לי שדיברתי איתו לפני חודש על  

    הפיגוע.
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זו   –. החוקר מראה לו תמונה  מעשנים סמים ביחדאני מכיר את סח'ר סעאידה והוא ואני 

מסוג נייס  אני נפגש עמו בכל פעם שאנו מעשנים סמים  תמונה של חבר שלי סח'ר ושלי.  

וחשיש בשבוע.  גאי  פעם  נפגשים  היינו  ותחת השפעת סמים.  כל הזמן מעשן סמים  אני   .

בדבוריה   בסופר  עובד  לעבודה מסומם.  אני  מגיע  הייתי  זה שיריתי  ולפעמים  מאשר את 

אולי יריתי בנשק  בחתונה של זיאד טחימר.    באמצעות הנשק של הייתם לפני שנה וחצי

חודשים. יכול להיות שיריתי    4-5ומכרתי לפני    היה לי ג'יפ לנד קרויזר.  גם לפני חצי שנה

יותר מפעם אחת בנשק של הייתם. בתקופה אחרונה כל הזמן הייתי מסומם ולא יודע מה  

שרשום על שמי. לטענת החוקר כי מעדותו של חבר  עבר עלי. כיום יש לי רכב סיאט, לבנה,  

תמיכה   ומביע  דאעש  ארגון  על  לידו  דיברתי  כי  עולה  סח'ר  עם    -של  כשישבתי  הזמן  כל 

לפני שטסתי לתורכיה אמרתי לסח'ר סח'ר הייתי מסומם ולכן אני לא יודע מה אמרתי.  

יומיים  זה היה  .  על זה ושאלתי אותו אם הוא מעוניין לטוס איתנו כדי להצטרף לדאעש

הטיסה דאעש.  לפני  על  וסח'ר  אני  מדברים  היינו  סרטונים    תמיד  לשני  אחד  ושולחים 

, לכן פניתי אליו. לא ניסיתי לרכוש נשק. שסח'ר היה תומך של דאעש  ואני יודע וכתבות,  

חוץ   נשק  עם  נגיעה  לי  הייתה  לא  נשק.  בקניית  התעניינתי  ולא  שאלתי    מהפעמיים לא 

נראה לי שיומיים לפני שעצרתם אותו, ישבתי עם סח'ר ובאותו היום  שיריתי עם הייתם.  

זוכר על מה דיברנו.   לשאלת החוקר מדוע אני מדבר הייתי תחת השפעת סמים ואני לא 

כי ראיתי    –דווקא על הפגישה עם סח'ר, למרות שהוא לא הזכיר את השם שלו ספציפית  

נשק.   על  איתו  שדיברתי  זוכר  לא  אני  פה.  בנותאותו  על  דיברנו  לי  אם   .נראה  יודע  לא 

  . מוכן לעימות עם סח'ר.  סח'ר משקר לעניין הנשק
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טבעת שרשום יש שם תמונות שלי ושל הרכב שלי ושל  ו בפלאפון.  יש לי אפליקציית טנג

מלבדו" עוד  "אין  שלו  .  עליה  מהפלאפון  תמונה  לו  מציג  שאני    –החוקר  תמונה  זו  כן 

לשאלת   האלה".  של  שליח  "אלוהים  עליהן  שרשום  טבעות  שתי  עם  עצמי  את  צילמתי 

הידיים   שתי  את  צילמתי  איך  הרכב.    –החוקר  של  הגג  על  הפלאפון  את  לטענת  הנחתי 

שרואים בתמונה שתי ידיים, נכון, עכשיו אני נזכר ואני אומר לך    -החוקר כי הוא משקר

וכל אחד טבעת והיד השניה שלי  חסן  זו טבעת של האסלאם. אני לא  .  אחת של מחמד 

החוקר מראה לו תמונה  .  חודשים או פחות  5יודע אם זו טבעת של דאעש. הצילום מלפני  

אני מזהה את התמונה, היא בתוך הרכב שלי מסוג סיאט וזו היד של בן דוד שלי   –נוספת 

חסן. נוספת    מחמד  צילמתי,    –תמונה  שלואני  הטבעת  עם  מחמד  את  .  וזה  קנה  מחמד 

בלעומרא.    הטבעות שהיה  בזמן  נוספת  מסעודיה  סעאידה זה    –תמונה  באסם   אחמד 

נוסע.  הוא  איך  הרכב,  של  המנוע  את  לבדוק  רציתי  סיבוב.  ועשינו  שנהגתי  בזמן  צילם, 

והנה עכשיו אתה מסבך אותי עם    קמ"ש נראה לי  180נסעתי באותו היום במהירות של  

זה.   על  מלפני  השופט  רכשתי  הרכב  מאז    3את  שבוע  הייתה  הזו  והתמונה  חודשים 

אותו לקנות סמים. שרכשתי  בדרך  הייתי תחת השפעת סמים אלא  לא  הזו  ברבע שעה   .

במהירות   נזכר  200ונסעתי  אני  עכשיו  סמים.   .קמ"ש,  השפעת  תחת  לא  גם  אני  עכשיו 

  אחמד סעאידהזה סרטון שצולם על ידי חבר שלי    –החוקר מראה לו סרטון מהפלא שלו  

הסיאט,   את  שקניתי  לאחר  יוסףשבועיים  תל  לכיוון  לזעוביה  מתמרה    4לפני  .  נסעתי 

 , נהג משאית.  24, בן אחמד באסם סעאידהשלי ל  6חודשים מכרתי את האייפון  

לו   מציג  שלוהחוקר  מהפלאפון  הנ"ל,    –  תמונה  הכתובות  את  מכיר  אני  פעם כן  בכל 

  שהייתי תחת השפעת סמים הייתי נכנס לאתרים של דאעש.

כן זה ביום המעצר שלי, שאלתי את מוחמד    –החוקר מציג לו שיחה בינו לבין מחמד חסן  

. אמרתי לו  ביחד איתושרציתי לעשות פיגוע  בוואטס אפ למה הוא מזכיר את השם שלי  

הטבעת שהצטלמתי איתה לא של דאעש ולא תכננתי לעשות פיגועים    שלא ידבר שטויות.

    בישראל.

 

 :12.1510.סעאידה מיום  כחיליאחמד  החשוד של הודעתו .70

הוא:   שלי  הפלאפון  אותו    054-2019465מס'  לי  שמי.   8ויש  על  רשום  והוא  בערך  שנים 

₪.   1400-. קניתי אותו מחבר שלי שעונה לשם אחמד טלאל סאעידה ב6מדובר באייפון  

 אני מסכים שמשטרת ישראל תערוך בפלאפון חיפוש. אני גדלתי עם אחמד ואנחנו חברים. 

יודע שאחמד טס לתורכיה   זוכר מתי, יכול להיות לפני  אני  חודשים. הוא טס   5אבל לא 

ביחד עם בן דודו מחמד חסן, מטרת הטיסה הייתה לטייל. יש לאחמד סיאט לבנה משנת  

לפני  2013 יום.  חודשים.    3-4, הוא קנה אותה  כל  נפגשים  ואחמד  אחמד היה מעשן אני 

וזו הייתה המטרה של הנסיעה שלנו ברכב שלו.   סמים ואני הייתי מעשן איתו מדי פעם

נוהג ברכב.    היינו מעשנים בחורשה נהג במהירותואחמד היה   זכור לי מקרה בו אחמד 

מהרכב מתלהב  היה  הוא  שהסתובבנו   מופרזת.  בזמן  בערך  חודשיים  לפני  כי  זוכר  ואני 

לצלם אותו ואת המחוג של המהירות וזה היה    ברכב שלו מסוג סיאט, אחמד ביקש ממני

נראה לי שהוא עבר . הייתי תחת השפעת אלכוהול אבל אני  65בשעות הלילה על כביש  

 .  קמ"ש 170את המהירות 
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אני זוכר את הסרטון הזה, הוא צולם   –החוקר מציג לו את הסרטון מהפלאפון של אחמד  

חודשים בערך. זה היה כשאני ואחמד עשינו סיבוב מהכפר טמרה לאלון   3על ידי לפני  

  תבור ואז אחמד ביקש ממני לצלם אותו.

 

ב .71 חיפוש  לצו  גלקסי  בקשה  הסמסונג  במכשיר  ברכבו,  מוגרבי    5ביתו,  מחמד    -של 

 .  9.12.15מיום  –מבימ"ש שלום נצרת 

 

במהירות .72 שנסע  סאעידה  אחמד  של  באותו  המחוונים  ולוח  דאעש  טבעות  של   -תמונות 

9.12.15  . 

 

 10.12.15הודעתו של נביל אחמד מיום  .73

אני אביו של אחמד. לא היו לו כוונות לצאת לחו"ל לארגון דאעש. לא מכיר מחמד חסן.  

 לא מנעתי מהבן שלי לצאת לחו"ל לארגון דאעש. לא לקחתי לו את הדרכון.  

 

 10.12.15הודעתו של אחמד אחמד מיום  .74

מכיר את מחמד חסן, פגשתי  . אבא שלי נביל זרעיני.  21אני אחמד זרעיני תושב נצרת, בן  

שם הכרתי אותו  .  יולי-בחודש יוני. זה היה  אותו בערב הסעודית השנה במהלך העומרה

ליושם   בתורכיה  סיפר  היה  דאעש  כי  בארגון  תומך  מתוך   ושהוא  לעבור  ניסה  ושהוא 

פגשתי אותו שוב לפני חודש בנצרת, הוא לא הלך.  בסוף  שתורכיה לסוריה לארגון דאעש ו

הספרים.  את  לו  מסרתי  הדת.  פי  על  הנכון  התפילה  אופן  על  הדרכה  ספר  לי  אני    והיה 

לא.   בכלל  עכשיו  אבל  שנה  חצי  לפני  עד  בעבר,  דאעש  תומך  כוונה  הייתי  לי  הייתה  לא 

לא מכיר את האתר הזה. אני    דאעש.לינק ללא מסרתי לו  לצאת לחו"ל להצטרף לדאעש.  

לא מסוכסך איתו. אבא שלי לא לקח לי את הדרכון כי רציתי לצאת לחו"ל לדאעש. יש לי  

לא מכיר אחמד סעאידה. מחמד  צהוב, הוא בבית. אני לא מסתובב עם פלאפון.    6אייפון  

   חסן לא סיפר לי על עוד אנשים שרוצים להצטרף לדאעש. מכיר את מחמוד בארון מנצרת. 

 

 . 10.12.15מיום  –בימ"ש שלום נצרת  -בקשה לצו מעצר וצו מעצר חתום של חסן מוחמד  .75

 .  13:00שעה  14.12.15יהיה עצור עד ליום 

 

 : המלצה

 עם סוכן זר, בין בשיחות בטלפון ובין במפגש בתורכיה. מגע   .1

לא   .2 עשה  שהוא  מה  )אם  לארגון  להצטרף  והניסיון  בדעאש  תמיכה  התבטאויות 

 נקרא כבר להצטרף(. 

גולני.  .3 בצומת  בחיילים  פגיעה  חיילים    תכנון  ריכוז  שם  שיש  וראה  בצומת  עבר 

   )תכנון? הכנה?( 

סתירות בין העדויות שנמסרו על ידי החשוד מוחמד והעדויות שנמסרו על ידי בני   .4

 משפחתו: האם, האב והדוד עדנאן. 
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לסוריה אם לא היו בחירות באותה עת    נכנסים ייתכן כי הם היו    –  לעניין החרטה  .5

ארצה   חזר  הוא  מוחמד,  של  דבריו  לפי  כן  כמו  ביומיים.  אותם  שעיכב  מה  וזה 

בביה"ח.   התאשפז  שאביו  אחרי  בגלל  לארץ?  לחזור  החליטו  הם  מתי  בנוס, 

   שהמשטרה דיברה איתם בטלפון. כלומר כתוצאה מפחד.  

 

 מתמחה  –ניסים סויסה  : שם מגיש חוות הדעת

 

  


